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De VVD Statenleden Edgar Peer en Ronnie Hossain langs de N201 ter hoogte van de Veenweg, bij het bord waar het nieuwe 
bedrijventerrein in Mijdrecht zal komen. Foto is aangeleverd.

VVD-Statenlid Ronnie Hossain: “We zijn 
enorm blij dat het na jarenlange inzet 
gaat lukken om de bocht bij Mijdrecht 
te strekken tot een rechte weg. Dat is 
goed voor doorstroming, leefbaarheid 
en veiligheid. Maar wij willen ook 
vooruit denken, rondom de nieuwe 
N201 is veel ruimte voor bedrijvigheid 
en wij zetten in op veel nieuwe 

woningen in De Ronde Venen. Voor
de veiligheid van mensen die hier 
straks naar hun werk gaan, maar ook 
�etsende schoolkinderen zou een 
tunneltje ideaal zijn, maar de kosten 
moeten wel in verhouding tot de
voordelen staan. Deze studie biedt
een nieuwe kijk en daarmee hoop dat 
zo’n tunnel toch mogelijk is, een brede 

wens bij inwoners en ondernemers in 
Mijdrecht.” Wel houdt Hossain een slag 
om de arm: “We willen van het provin-
ciebestuur weten waarom de MKBA 
hier zoveel positiever uitvalt en of dit 
aanleiding is tot heroverweging van 
hun advies negatief te adviseren over 
het �etstunneltje. Deze studie biedt
in ieder geval aanknopingspunten.”

Gemeentebestuur
Gemeente De Ronde Venen deelde 

Mijdrecht - De VVD ziet naar aanleiding van een nieuwe studie hoop voor
een �etstunnel bij de N201 langs Mijdrecht, welke eerder te duur leek te zijn.

Perspectief voor fietstunnel

Mijdrecht - Op Industrieweg 30 in 
Mijdrecht staat een rijksmonumentale 
boerderij die op dit moment in slechte 
verkeerd. De eigenaar heeft concrete 
plannen ingediend om de boerderij 
volledig in oude staat te herstellen en 
te verduurzamen. Om de restauratie 
mede mogelijk te maken, is er een 
plan om nieuwe kleinschalige bedrijfs-
ruimten op het terrein te realiseren. 
De vergunning voor de restauratie
en verduurzaming van de boerderij is 
inmiddels verleend. De gemeenteraad 
besluit in dit jaar over het ruimtelijk 
kader waarin staat welke andere 
ontwikkelingen er op het terrein 
mogelijk zijn. In de plannen voor de 
restauratie van de boerderij wordt
de vervallen schuur in ere hersteld.
De boerderij krijgt bij voorkeur een 
bijeenkomstfunctie, maar de exacte 
invulling daarvan wordt nog onder-
zocht. Het open karakter van het 
perceel blijft aan de voorzijde 

behouden zodat men het monument 
vanaf de straat goed kan blijven zien. 
De vroegere kavelsloten worden weer 
open gegraven en krijgen groene 
oevers. De intentie is dat achter de 
boerderij ruimte is voor nieuwe 
(bedrijfs)bebouwing. Deze bebouwing 
wordt ondergeschikt aan het monu-
ment. Dat wil zeggen dat de bebou-
wing kleinschalig zal zijn en met 
natuurlijke materialen wordt 
gebouwd. Over deze ontwikkelings-
mogelijkheden moet de gemeente-
raad nog een besluit nemen.
De gemeente is blij dat er concrete 
plannen voor de boerderij zijn. 
Wethouder Cees van Uden: “Het is �jn 
dat nu gestart kan worden met de 
restauratie van de boerderij. Met de 
restauratie creëren we een mooie 
nieuwe plek langs de Industrieweg. 
Ook ontstaat met deze ontwikkeling 
meer ruimte om te ondernemen op 
bedrijventerrein Mijdrecht.”

Tekening:  Gemeente De Ronde Venen.

Plannen voor restauratie 
rijksmonument aan Industrieweg

afgelopen week een studie die 
perspectief biedt voor een �etstunnel 
bij de kruising tussen de N201 en de 
Veenweg. Eerder dit jaar onderzocht 
de provincie Utrecht de haalbaarheid 
van een dergelijke �etstunnel ergens 
bij de Bocht van Mijdrecht welke in de 
nabije toekomst ‘gestrekt’ zal worden: 
hierbij loopt de drukke N201 straks 
veel rechter en vervalt de krappe 
bocht vlak langs de kern van
Mijdrecht. Uit onderzoek blijkt het te 
kunnen, maar aanvullend onderzoek 
door de gemeente nuanceert dit 
beeld. Eind 2022 namen Provinciale 
Staten unaniem een motie aan om 
onderzoek uit te voeren naar een 
�etstunnel bij het Waverveensepad
of de Veenweg bij strekking van de 
bocht in de N201 bij Mijdrecht. Eerder 
dit jaar kwam de provincie na uit-
voerige studie, verkeersmetingen
en inspraakbijeenkomsten met het
resultaat: Een �etstunnel ter hoogte 

van de Veenweg bedient de meeste 
�etsers tegen de meest redelijke 
kosten, maar deze kosten zouden met 
13 miljoen Euro nog steeds veel te 
hoog zijn om door de baten verant-
woord te worden. De gemeenteraad 
van De Ronde Venen riep haar 
wethouder in een motie op om alles 
in het werk te stellen deze �etstunnel 
toch te realiseren wat leidde tot het 
onderzoek dat vandaag werd gepu-
bliceerd. Volgens VVD Statenlid uit 
DRV Edgar Peer staat daar o.a. “dat
de de tunnel goedkoper zou kunnen, 
en er veel meer �etsers gebruik van 
zouden maken dan de studie door de 
provincie aangeeft”. Op 4 september 
vindt een inspraakbijeenkomst met 
inwoners plaats op het Provinciehuis, 
en een week later op 11 september 
gaan de Statenleden over dit onder-
werp met elkaar en het provincie-
bestuur in debat. Beide bijeenkom-
sten zijn toegankelijk voor publiek.
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Wilnis - Op zaterdag 14 september 
wordt in Wilnis voor de veertiende 
keer de Najaarsmarkt gehouden. In 
de Dorpsstraat en de Raadhuisstraat 
zal er voor elk wat wils te vinden zijn 
en ook dit jaar vindt u brocante, 
vintage, retro en gewoon leuke oude 
spulletjes. Wilt u ook een plekje op 
de markt? Meld u nog snel aan via 
najaarsmarktwilnis@gmail.com.
Bij de kramen van de Ontmoetings-
kerk wordt u van alles aangeboden, 
zoals bloemen, ko�e en thee, twee-
dehands boeken en puzzels, foto-
kaarten van Marrie den Braber en 
nog veel meer.

Passe-partout
Met een passe-partout kunnen de 
kinderen spelen doen op het Raad-
huisplein en natuurlijk rijdt de tractor 
met huifkar weer. Met extra kramen 
van Funmarkt is de hele Dorpsstraat 
gevuld en kunt u een breed aanbod 
verwachten.
Muziek- en Showcorps Triviant doet 
de ronde door het dorp, dus ook dit 
jaar is de gezellige markt de moeite 
waard.

Via Facebook kunt u alle ontwikke-
lingen van de Najaarsmarkt op de 
voet volgen: ‘Najaarsmarkt Wilnis’.

Najaarsmarkt Wilnis

Wilnis - Zou het niet heerlijk zijn
als we in onze gemeente plekken 
hebben waar kinderen avontuurlijk 
buiten in de natuur kunnen spelen? 
Waar ze mogen klimmen en klaute-
ren, met water kunnen spelen en 
ondertussen ook iets van de natuur 
ontdekken? De nieuwe Stichting 
Natuurspeelplekken De Ronde Venen 
wil zulke plekken gaan realiseren en 
kunnen daarbij uw hulp goed 
gebruiken.

We weten allemaal dat bewegen heel 
belangrijk is voor de ontwikkeling 
van kinderen: door te bewegen 
ontdekken ze de wereld, verbeteren 
ze hun motorische vaardigheden en 
groeit hun zelfvertrouwen als ze 
nieuwe uitdagingen overwinnen. 
Helaas is ook bekend dat veel 
kinderen te weinig bewegen, met 
alle risico’s voor hun gezondheid. Feit 
is ook dat er vaak te weinig ruimte is 

voor kinderen om buiten te spelen. 
Door het realiseren van natuurspeel-
plekken wil de nieuwe stichting dit 
probleem aanpakken: een natuur-
speelplek is een groene plek waar 
kinderen uitgedaagd worden door 
hoogteverschillen te overbruggen, 
waterdoorgangen over te steken
en waar ze vies mogen worden. Ze 
maken kennis met allerlei natuurlijke 
elementen en leren buitenspelen in 
de verschillende seizoenen. Maar ook 
voor hun ouders en grootouders is 
het er aantrekkelijk om daar ook te 
bewegen of gewoon even te zitten in 
een mooie omgeving. Alle mensen 
worden immers blij van meer buiten 
zijn in het groen.

De stichting wil beginnen met het 
uitbreiden van het bestaande Speel-
woud in Wilnis met veel natuurlijke 
elementen. Er is al een mooi ontwerp 
gemaakt en er worden fondsen 

Natuurspeelplekken
in De Ronde Venen

Wilnis - Normaal was Sport- & Zalen-
centrum De Willisstee altijd gesloten 
tijdens de zomervakantie maar dit 
jaar was De Willisstee de gehele 
periode gewoon open voor diverse 
activiteiten. En daar werd goed 
gebruik van gemaakt!

Op dinsdagavond organiseerde 
Bridgevereniging De Ronde Venen 
meerdere malen een zomerbridge-
avond en op zondag een bridgedrive. 
Er waren wel 18 tafels en het was erg 
gezellig!
Op woensdagmiddag was er gewoon 
SooS en kon men biljarten, klaver-
jassen en bridgen. Vele senioren 
waren erg blij dat ze terecht konden 
bij De Willisstee.
Ook werd er badminton gespeeld in 
de sporthal op woensdagmiddag.
Dit was op initiatief van spelers van 
Senior Sportief Actief en iedere week 
waren alle banen bezet.
Na a�oop kwam men gezellig een 
drankje doen in Café Stee Inn en ging 
iedereen weer tevreden naar huis.
Om de week kon men ook gezellig 
komen zingen met Wim en Ria Holla 
van Stichting Venen Muzikaal, het 
was iedere keer weer een groot feest!

Nieuw seizoen van start
Op 26 augustus is het nieuwe 
seizoen weer van start gegaan en zijn 
de volgende aktiviteiten wekelijks 
weer te doen in de Willisstee:

-  op dinsdagavond bridgen, inloop 
19.30 uur, aanvang 19.30 uur.
Informatie: 06 - 154 222 55.

-  op woensdagmiddag Soos, inloop 
vanaf 13.00 uur, aanvang om 13.30 
uur. Informatie: 06 - 513 396 87.

-  op woensdagmiddag badminton, 
georganiseerd door Senior Sportief 
Actief. Informatie: 06 - 219 183 53.

-  op donderdagochtend zingen met 
Stichting Venen Muzikaal, van 
10.00 tot 12.00 uur.

U bent van harte welkom in
Sport- & Zalencentrum De Willisstee!

Zomerse gezelligheid
in De Willisstee

Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - De vrijwilligers 
van Zonnebloem Vinkeveen/Waver-
veen zijn door het Mijdrechtse bedrijf 
d’Hersigny verrast met een nieuwe 
out�t. De Zonnebloem gele polo’s 
met geborduurd logo zorgen ervoor 
dat de vrijwilligers een professionele 
uitstraling hebben en herkenbaar 
zijn bij activiteiten voor de gasten 
met een fysieke beperking.
In de gesprekken met d’Hersigny 
bleken er veel overeenkomsten 
tussen de beide organisaties. Zo 
bestaan beiden al heel lang; de 
Zonnebloem 75 jaar, d’Hersigny zelfs 
al 125 jaar. Bij d’Hersigny staan de 
medewerkers klaar om organisaties 
te helpen en op te laten opvallen 
met hoogwaardige kleding die
zowel functioneel als stijlvol is. 

Zonnebloem Vinkeveen/Waverveen 
staat klaar voor haar gasten om 
kwalitatief hoogwaardige activiteiten 
aan te bieden. Die overeenkomsten 
maakten dat d’Hersigny geen 
moment aarzelde om de vrijwilligers 
van Zonnebloem Vinkeveen/Waver-
veen in het nieuw te steken. Op de 
jaarmarkt in Vinkeveen vielen de
vrijwilligers in positieve zin op wat 
tot mooie contacten met bestaande 
en nieuwe gasten heeft geleid. 
Door deze samenwerking met 
d’Hersigny en andere bedrijven, blijft 
het mogelijk om de kosten voor de 
Zonnebloem gasten laag te houden 
en laagdrempelige activiteiten aan te 
bieden. De hoge opkomst en blije 
gezichten van de gasten daar doen 
zij het voor.

d’Hersigny steekt
Zonnebloem in het nieuw

geworven. De gemeente DRV steunt 
het plan, stelt grond beschikbaar en 
heeft zich bereid verklaard het groen 
in de natuurspeelplek te onder-
houden. Andere samenwerkings-
partners zijn o.a. NME centrum de 
Woudreus, Wilnis Doet, Tympaan
de Baat, natuurgids Romy Muste en 
natuurdetective Wildebras en Wilde 
Saar.
De planning is om de natuurspeel-
plek vlakbij de Woudreus in 2025
te openen. Er zullen dan regelmatig 
professioneel begeleide activiteiten 
georganiseerd blijven worden om 
kinderen vertrouwd te maken met
de natuur. Overigens worden deze 
activiteiten tot volle tevredenheid 
van kinderen en hun ouders al
vanaf 2018 succesvol georganiseerd. 
Tijdens de inmiddels tientallen
activiteiten hebben de vrijwilligers
al honderden kinderen naar buiten 
gekregen. Ouders noemen het ‘goud’ 
en kinderen vragen vaak wanneer
de volgende keer weer is.
Om de natuurspeelplek echt een 
ontmoetingsplek te maken voor alle 

leeftijden is er in het ontwerp
rekening gehouden met een rollator-
vriendelijk rondje en komt er een 
pluk/mini-moestuin/voedselbos.

Ieder die het leuk vindt te helpen
bij het inrichten dan wel onder-
houden van de pluktuin is van
harte welkom: meld je aan via
natuurspeelplekkendrv@gmail.com.
De stichting is nu druk bezig met het 

aanvragen van de nodige �nanciële 
middelen bij diverse fondsen. Veel 
lokale ondernemers hebben al 
toegezegd hun steentje te willen 
bijdragen. 
U kunt helpen deze of een andere 
natuurspeelplek te realiseren door 
een donatie te geven op rekening 
NL22RABO 0319675866 t.n.v.
Stichting Natuurspeelplekken DRV. 
Bij voorbaat hartelijk dank!

Foto is aangeleverd.

Wilnis - Op zaterdag 14 september 
wordt de jaarlijkse Open Monumen-
tendag gehouden en in Wilnis is de 
Ontmoetingskerk aan de Dorpsstraat 
geopend van 10.00-16.00 uur. In de 
kerkzaal is een tentoonstelling te zien 
van theepotjes van Susan van Vliet uit 
Wilnis. Al bijna 45 jaar spaart zij thee-
potten in allerlei soorten, van een 
giraf tot aardbei, van piano tot 
badkuip. Haar verzameling is zo groot 
geworden, dan ze besloten heeft een 
aantal potten te verkopen tegen 
redelijke prijzen. Het is dus zeker de 
moeite waard om even binnen te 
lopen.

In gebouw De Schakel achter het 
kerkgebouw is de maquette van 
Wilnis Dorp in de jaren 1950 van Jan 
Bluemink weer te zien: de huizen en 
boerderijen aan de Dorpsstraat en 
een stukje Herenweg zijn op kleine 
schaal nagemaakt compleet met 
waslijn, vee, hooibergen en 
scheepjes. Als extra zijn er foto’s te 
zien van Oud-Wilnis, wie herkent ze? 
Doe mee met de prijsvraag en win!
In de Dorpsstraat is Stichting Utrechts 
Landschap aanwezig om informatie 
te geven over onze mooie omgeving 
en de monumentale molens van 
Wilnis, Abcoude en Baambrugge.

Open Monumentendag in Wilnis

Foto is aangeleverd.
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LEZERSPOST

Deze week ontving onze redactie de volgde mail, gericht aan wethouder 
Maarten van der Greft:

Geachte heer Van der Greft c.s.,
Ongetwijfeld heeft u kennisgenomen van het artikel in de Nieuwe Meer-
bode, pagina 2 met de titel ‘Niemandsland in Vinkeveen’. In dit artikel 
wordt door de journalist bevestigd wat de bewoners al lange tijd steekt: 
de onveilige verkeerssituatie, parkeeroverlast en achterstallig onderhoud 
aan straatmeubilair en perken. Temeer omdat deze zaken reeds meerdere 
malen zijn gemeld bij de gemeente zonder dat dit tot verbetering heeft 
geleid.
Onder onze leden heeft dit artikel veel los gemaakt en (strijdvaardige) 
bewoners lijken plannen te maken om het Gemeentebestuur met 
verzoeken, eisen en (pro forma) aansprakelijkheidstellingen te gaan 
benaderen. In het verleden is gebleken dat gecentraliseerde communi-
catie, via onze vereniging, de voorkeur van uw Gemeentebestuur heeft.
Wij als bestuur van de belangenvereniging Plaswijk zijn bereid deze rol 
weer op ons te nemen mits dit leidt tot een constructieve dialoog en een 
actieplan van het Gemeentebestuur. Onzes inziens zou de eerste stap zijn 
een schouw te organiseren met vertegenwoordigers van het gemeente-
bestuur, het recreatieschap de Stichtse Groenlanden en een aantal leden 
van onze belangenvereniging.
Wij verzoeken u op zeer korte termijn te reageren op dit verzoek/aanbod. 
Bij akkoord horen we tevens graag:
1.  Een datum voorstel voor de schouw
2.  Een voorstel voor deelnemers vanuit/namens het gemeentebestuur
3.  Een contactpersoon bij het Recreatieschap die we (gezamenlijk) 

kunnen benaderen voor deelname aan de schouw.
Het Bestuur van de Belangenvereniging Plaswijk

Naar aanleiding van het artikel in de Nieuwe Meerbode van 28 augustus 
over drempels in de A.C.Verhoefweg wil ik graag een paar opmerkingen 
maken:
1.  De gemeente gaat wel erg makkelijk over tot het leggen van drempels, 
ook daar waar het geen doel dient. Tussen de Dukaton en de Margriet-
laan liggen liefst zeven drempels, ook op plaatsen waar voetgangers/
�etsers van elkaar gescheiden zijn door brede heggen en oversteken
dus niet aan de orde is. Hetzelfde geldt voor de v.d. Haarlaan.
2.  De drempels in de A.C. Verhoefweg dienen om sluipverkeer te voor-
komen ter bescherming van de aanwonenden van de Dukaton. Op zich 
een lo�elijk streven. Maar wat dan met het verkeer op Ho�and, waar niet 
alleen vrachtwagens richting Dukaton gaan, maar nog veel vaker naar
het Industrieterrein. Het lawaai, de vervuiling en �levorming die dat 
veroorzaakt lijkt me ernstiger dan het sluipverkeer over de Dukaton.
3.  Een verbod voor vrachtverkeer boven 3,5 ton op Ho�and heb ik eerder 
bepleit. Die vrachtwagens hebben er niets te zoeken, zij worden slechts 
gestuurd door hun navigatie. Zowel ‘s morgens als ‘s middags staat het 
verkeer er in de �le, mede door dat vrachtverkeer dat grote moeite heeft 
met de kleine rotonde van de Dukaton.
4.  Dit alles is echter onderdeel van een veel groter probleem, namelijk de 
geringe capaciteit van de in- en uitvalswegen van de gemeente. Er wordt 
veel gebouwd de komende jaren en dat is een goede zaak. Maar elke
100 woningen veroorzaken minimaal 60 extra verkeersbewegingen.
In onze gemeente waarschijnlijk meer door het beperkte OV. Zo moeten 
bij de nieuwbouw aan het Tuinderslaantje straks zo’n 500 voertuigen 
tweemaal daags hun weg vinden via de Oosterlandweg. Een deel zal
richting Uithoorn gaan, via de toch al drukke Ringweg 2e Bedijking, een 
deel via het dorp (Ho�and dus en het Industrieterrein). Hetzelfde geldt 
voor de nieuwbouw bij de Meiert, het Argon-terrein, etc.
5.  Ik ben benieuwd hoe de gemeente dit verkeersinfarct denkt
te voorkomen.
Ik hoop dat u aandacht wil geven aan de hierboven geschetste 
problematiek.
J.C. Wille

Niemandsland in Vinkeveen

Verkeersdrempels

Foto is aangeleverd.

Foto:  Gemeente De Ronde Venen.

Mijdrecht - De vereniging Vrijwillige 
Brandweer Mijdrecht (VBM) is
onderscheiden met een Koninklijke 
Erepenning, ter ere van haar honderd-
jarig bestaan. Burgemeester Maarten 
Divendal verraste het korps tijdens 
een oefenavond op dinsdagavond
27 augustus. De oprichting van
de Vrijwillige Brandweer Mijdrecht 
zorgde ervoor dat de plichtbrand-
weer overbodig werd. Tot 100 jaar 
geleden wees de burgemeester 
inwoners van Mijdrecht aan om bij 
brand te gaan blussen. Als ze niet 
verschenen bij een brand, kregen
ze een boete. Een grote brand in 
1924 in Mijdrecht toonde aan dat dit 

systeem niet werkte. De toenmalige 
burgemeester Padmos en de heren 
Verweij en Van der Helm besloten tot 
oprichting van een brandweerkorps 
op vrijwillige basis: de Vrijwillige 
Brandweer Mijdrecht (VBM).

Betrokken inwoners
De VBM bestaat sinds haar
oprichting uit betrokken inwoners 
van Mijdrecht. Al honderd jaar 
vervult de brandweer een onmis-
bare taak in de gemeenschap.
Burgemeester Maarten Divendal: 
“Vanuit een grote maatschappelijke 
betrokkenheid dragen zij bij aan de 
veiligheid van de inwoners. Ze gaan 

Koninklijke erepenning voor 
Vrijwillige Brandweer Mijdrecht

adequaat en professioneel te werk bij 
branden en verlenen ook op andere 
wijzen hulp waar nodig. Betekenisvol 
en dankbaar werk, veel inwoners 
zullen die ervaring hebben.”
Zowel binnen de gemeente als bij
de brandweer is veel gewijzigd.
De Ronde Venen heeft vier brand-
weerkorpsen, waarvan één in
Mijdrecht. Deze korpsen maken 
onderdeel uit van de Veligheidsregio 
Utrecht. Hoe mooi is het dat ondanks 
deze wijzigingen de Vrijwillige
Brandweer Mijdrecht na 100 jaar
nog steeds springlevend is.

Veiligheidsdag 21 september
De vereniging organiseert regel-
matig activiteiten voor haar leden en 
overige betrokkenen bij het brand-
weerkorps Mijdrecht. Dit draagt bij 
aan de onderlinge vertrouwensband 
en betrokkenheid van de leden van 
het brandweerkorps. Dat is hard 
nodig om steeds weer voldoende 
mensen te motiveren en nieuwe vrij-
willigers te interesseren voor een rol 
bij de brandweer. Op 21 september 
viert de vereniging met heel veel 
andere hulpverlenende organisaties 
haar jubileum met een groots op-
gezette, gezellige en informatieve, 
Veiligheidsdag in het centrum van 
Mijdrecht. Burgemeester Divendal: 
“Kom vooral langs, want veiligheid
in onze gemeente is niet alleen iets 
van de brandweer, daar zorgen we 
met elkaar voor.” Meer informatie:
www.brandweermijdrecht.nl.

De Ronde Venen - Op dinsdag
10 september a.s. geeft Lotte van der 
Stap, ouderenarts en commissielid 
van de Seniorenpartij DRV, na a�oop 
van de Algemene Ledenvergadering 
van de Seniorenpartij een lezing over 
Mantelzorg.
Mantelzorger zijn is een grote belas-
ting voor iedereen die hiermee in 
aanraking komt. Het betekent vaak, 
dat je eigen leven een totaal andere 
vorm gaat krijgen. Je bent in z’n 
geheel of voor een gedeelte verant-
woordelijk voor de verzorging van 
een familielid, een vriend(in), kennis 
of buurman/vrouw. Dat betekent dat 

je eigen leven op zijn/haar kop
staat en dat er veel zaken geregeld 
moeten worden. Lotte zal een aantal 
punten die met het mantelzorg te 
maken hebben bespreken. Zij zal 
ondermeer bespreken wat mantel-
zorg nu precies inhoudt, de e�ecten 
op het leven van de mantelzorger, 
maar ook over de mogelijkheden
die er zijn voor ondersteuning. 
Tenslotte zal ze ingaan op de 
toekomst van de mantelzorg.
Iedereen is van harte welkom bij 
deze lezing, die gratis toegankelijk is 
en start om 20.00 uur in De Willisstee 
in Wilnis.

Lotte van der Stap (Seniorenpartij)
geeft lezing over mantelzorg

Foto is aangeleverd.

Graag vooraf aanmelden i.v.m.
de ruimte die gereserveerd moet 
worden: info@seniorenpartijdrv.nl
of seniorenpartijdrv@ziggo.nl.

Vinkeveen - Het zat de organisatie 
mee deze middag. De weergoden 
waren het festival goed gezind.
Een stralende zon met een af en toe 
aanwakkerende wind die de koor-
leden trotseerden met hun prachtige 
en soms ook stormachtige liederen 
en die door hun enthousiasme het 
plein in de goede stemming bracht. 

Supporters van het zeemanslied
Na de opening door een afgevaar-
digde van de  Regiobank liep het 
plein in de loop van de middag vol 
met supporters van het zeemanslied 
en van de deelnemende koren. Een 
scala aan liedjes passeerde deze 
middag de revue waarbij opviel
dat het Hollandse lied de boventoon 

Shantyfestival
werd weer goed bezocht

voerde. Dat de Turfschippers en
de Piratenmeiden in eigen huis
de meeste bijval kregen was niet zo 
verwonderlijk maar ook de andere 
koren werden niet vergeten en 
kregen het publiek mee.

Complimenten voor de organisatie
Het was een perfecte middag met 
veel complimenten voor de organi-
serende Turfschippers die Vinkeveen 
ook dit jaar weer een aantrekkelijke 
middag heeft bezorgd.

De Ronde Venen - Op zondag
1 september waanden de gasten
van Zonnebloemafdeling Wilnis /
De Hoef zich even op het Vrijthof
in Maastricht bij het concert van 
André Rieu. Het was echter niet in 
Maastricht maar in de Annex 
Cinema in Woerden, waar zij de

�lm van André Rieu, ‘Power of Love’ 
hebben gekeken. Dat gebeurde
met een groep van 24 gasten, die 
dankzij de Riki Stichting allemaal 
een kaartje hadden gekregen.
Met een drankje in de pauze erbij, 
het was een middag om nooit te 
vergeten.

Met de Zonnebloem
naar de bioscoop

Foto is aangeleverd.
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NATUUR DICHT BIJ HUIS

Elke veertien dagen vindt u hier 
een column van IVN, afdeling
De Ronde Venen & Uithoorn.
IVN richt zich op natuureducatie.
Voor meer informatie kijk op
onze website www.ivn-drvu.nl.

Klauwen van een beer
Als wandelaar ben ik eigenlijk wel 
blij als het broedseizoen afgelopen 
is. Dan kun je weer echt de natuur 
intrekken. Zo liep ik half juni het 
rondje Botshol. En daar stond langs 
dat pad een heel bos met reuzen-
berenklauwen. Geen �jne plant, wel 
heel mooi zo tegen die blauwe 
hemel. Alles is reuze aan deze plant: 
ze kunnen een hoogte van 3-4 meter 
bereiken, met grondbladeren van 
1-2 meter in diameter en stengels 

meer dan 10 cm dik. En dan die 
bloemschermen met een diameter 
tot 80 cm! Het grootste onkruid
in ons land zijn ze wel genoemd. 
Met bladeren als berenklauwen.
Eind augustus liep ik dit pad weer, 
nu waren de planten uitgebloeid,
de schermen vol zaden. Prachtig, 
geen wonder dat de gedroogde 
bloemschermen zo populair zijn
als woondecoratie.

Je vindt in Nederland ook een 
andere soort, de gewone beren-
klauw. Dit is een veel kleinere plant, 
tot 1,5 m hoog, met veel kleinere 
bloemschermen en bladeren. Die
zie je momenteel ook overal uit-
gebloeid in bermen. En is inheems. 
In tegenstelling tot de reuzenberen-
klauw die afkomstig is uit het Kauka-
susgebied. Is zo’n 150 jaar geleden 
als sierplant ingevoerd en wordt nu 

verwilderd aangetro�en in spoor-
en wegbermen, op braakliggende 
grond, geluidswallen en dijken. Ze 
worden invasief genoemd omdat ze 
zich explosief verspreiden en door 
hun grootte andere inheemse 
planten terplekke geen kans meer 
geven. Maar de plant is niet alleen 
hierdoor zo berucht.
Het probleem met deze planten is 
dat de stengels bij aanraking een 
vocht afscheiden dat de weerstand 
van de huid tegen zonlicht sterk 
vermindert. Dat kan tot �inke huid-
verbrandingen leiden. De tegen-
overgestelde werking van zonne-
crème. Er ontstaan jeukende vlekken 
die overgaan in een ontsteking met 
blaren, als echte brandwonden. Bah.
Mijn zus heeft achter haar huis een 
heel bos reuzenberenklauwen staan. 

Op mijn vraag of die niet wegge-
haald moeten worden, vertelde ze 
dat de buurt dit een veiligheids-
gevoel geeft tegen indringers.
Ja, zo kan je het ook zien.
Reuzenberenklauw staat op de
lijst van zorgwekkende soorten
met een verbod op bezit, handel en 
transport. Daarnaast geldt de plicht 
om in de natuur aanwezige popula-
ties op te sporen en te verwijderen. 
Of in elk geval te zorgen dat 
verspreiding en schade wordt
voorkomen. Maar handhaving is
nog lastig voor menig gemeente en 
natuurorganisatie, zodat ik ze op m’n 
wandelingen nog vaak zie.
Wim Bax
IVN-natuurgidsopleider

Regio - Het nieuwe seizoen is weer 
begonnen voor de zaterdagse post-
zegelruilbeurs van de Filatelisten 
Vereniging Uithoorn, die wordt nu 
gehouden op zaterdag 7 september 
en zij bestaan in september 60 jaar. 
U bent van harte welkom. Er zijn 
altijd leden van de Filatelisten
Verenigingen aanwezig, bij wie u 

informatie kunt inwinnen over het 
verzamelen van postzegels. Ook zijn 
er de stuiverboeken, dat zijn insteek-
boeken met postzegels, waar u 
zegels uit mag nemen voor 1 stuiver 
per stuk. De ruilbeurs is open van 
10.00 uur tot 14.00 uur. Het adres
is Wijksteunpunt Bilderdijkhof 1,
1422 DT  Uithoorn.

Filatelisten Vereniging Uithoorn

Foto is aangeleverd.

Mijdrecht - Het VerkeersCollege 
verzorgt op zaterdag 21 september 
weer de jaarlijkse Open Dag in
Mijdrecht. Dit kunt u mooi combi-
neren met de open dag bij de 
brandweer.
1 mei 2009 startte Het Verkeers
College in Mijdrecht. Al snel groeide 
het bedrijf en kwamen er meer auto’s 
en collega’s bij. Dit jaar zit het hoofd-
kantoor al weer 10 jaar op de 
Diamant 6 in Mijdrecht naast het 
Veenlanden College.

Via deze weg wil Het VerkeersCollege 
graag alle 10.000 leerlingen en hun 
instructeurs bedanken voor het 
vertrouwen en hun inzet. “Door
jullie zijn we nu uitgegroeid tot de 
grootste, leukste en beste verkeers-
school van Mijdrecht, met 15 les-
auto’s, motoren, brom�etsen, 
aanhangwagens, een vrachtauto
en twee leslocaties in Mijdrecht”.
Wilt u eens binnen komen kijken?
Dat mag (tijdens openingstijden) 
natuurlijk altijd. 

Open Dag
‘Het VerkeersCollege 15 jaar’

Jaarlijkse Open Dag
We hebben zaterdag 21 september 
weer onze jaarlijkse Open Dag vanaf 
10.00 uur. Kom gezellig langs voor 
een gratis rijtest met de auto, BE, 
motor, brom�ets of rijsimulator.
Maak alvast GRATIS de eerste kilo-
meters en ontvang daarna een
opleidingsadvies. Ook kunt u uw 
theoriekennis toetsen over de 
nieuwe verkeersregels.

Kortingsacties
Natuurlijk kunnen zij daarbij ook al 
uw vragen beantwoorden over
‘2todrive’ (16,5 jaar B-rijbewijs) en de 
code 95 (nascholing voor chau�eurs).
En over de wachttijden bij het CBR en 
hoe wij hier mee omgaan.
Deze Open Dag zijn er speciale 
kortingsacties voor de auto, motor, 
brom�ets en de aanhangwagen!

Komt u ook even langs?
De ko�e en de instructeurs
staan voor u klaar op zaterdag
21 september van 10.00 uur tot
14.00 uur bij ‘Het VerkeersCollege’ 
aan de Diamant 6 in Mijdrecht
(naast het VLC).
Zie ook de website voor meer infor-
matie: www.verkeerscollege.com 
of bel met: 0297 - 250 638.

Regio - De historische vereniging
De Proosdijlanden bestaat 40 jaar.
En dat is afgelopen zondag groots 
gevierd. Enkele honderden aan-
wezigen waren getuige van het 
geweldige geschiedenisfeest in en 
om De Willisstee in Wilnis. Rondom 
het gebouw stonden diverse old-
timers als ontvangstcomité klaar. De 
brandweerkorpsen van Vinkeveen, 
Mijdrecht en Wilnis lieten hun voor-
oorlogse voertuigen zien, naast 
enkele poldertractoren en diverse 
prachtige klassieke auto’s, waaronder 
een T-Ford uit 1922, een Renault uit 
1923, Porsche uit 1966 en een 
Karmann Ghia uit 1971. Maar dat
was slechts het begin.
In De Willisstee bood de jubileum-
commissie van De Proosdijlanden 
een zeer gevarieerd programma aan 
al die toegestroomde plaatselijke 
geschiedenisliefhebbers. De grote 
zaal was sfeervol ingericht. De
bezoekers van jong tot oud werden 
ondergedompeld in alles wat onze 
regionale geschiedenis kenmerkt.

Film
Natuurlijk de klederdracht van de 
negentiende eeuw, de digitale beeld-
bank en nostalgische �lms van onze 
dorpskernen. Maar ook genealogie 

(stamboomonderzoek), archeologie 
en de rijke documentatie van onze 
omgevingsgeschiedenis. Het shanty-
koor ‘De Turfschippers’ waren daags 
na hun eigen festival ook hier weer 
present; zij brachten extra gezellig-
heid mee. 
Dit alles aangevuld met oud-
Hollandse spelletjes als appelhappen, 
blikgooien en sjoelen, die bij jong en 
oud gretig aftrek vonden. De beschik-
bare kleurplaten van Abcoude
Mijdrecht, Vinkeveen en Wilnis zijn 
vol enthousiasme ingekleurd; er
werd geraden hoeveel snoepjes in
de snoeppot stonden en als klap op 
de vuurpijl was er, een live op RTV-
Rondevenen uitgezonden pubquiz.
Kortom een geweldig feest, waar veel 
dorpsgenoten met elkaar herinne-
ringen konden ophalen aan hoe het 
vroeger was. Een prachtig feest om 
met veel plezier op terug te kijken. 

Burgemeester Divendal bevestigde 
tijdens de o�ciële bijeenkomst aan 
het einde van de middag: “Ik heb veel 
bewondering voor de enorme inzet 
die jullie vrijwilligers deze middag 
hebben getoond. De Proosdijlanden 
is in staat om alle dorpen van onze 
gemeente te verenigen. Dat is een 
groot compliment waard”.

Historische gezelligheid

Regio - We kunnen natuurlijk alle-
maal wel het drielandenpunt bij 
Vaals. Het heet het drielandenpunt 
omdat daar de grenzen tussen 
Nederland, België, Duitsland samen-
komen. Het punt is gelegen nabij de 
top van de Vaalserberg op de grens 
van de gemeenten Vaals (Nederlands 
Limburg), Blieberg en Kelmis (beide 
in de Belgische provincie Luik) en 
Aken (in de Duitse deelstaat Noor-
drijn-Westfalen). Er staat ook een 
mooie uitkijktoren zodat je van 
bovenaf de drie landen mooi kunt 
overzien.
Maar wist u dat we hier vlakbij ook
zo een mooi punt hebben waar drie 
zaken bij elkaar komen? Geen landen 
maar drie provincies. De provincies 
Noord-Holland, Zuid-Holland en  
Utrecht komen namelijk samen 
tussen De Kwakel in Noord-Holland 
en Vrouwenakker in Zuid-Holland,
op de grens met Utrecht. Om precies 
te zijn ligt het drie provinciënpunt
in het midden van de Amstel.  

We zijn er even heen ge�etst en 
zagen daar ook een zogenaamde
‘Drie provinciënpaal’ staan. Omdat 
het punt formeel gezien echt in het 
midden ligt van de Amstel, staat de 
drie provinciënpaal in de berm van 
de Ruigekade in Vrouwenakker, ter 
hoogte van nummer 20, precies op 
de grens van de provincies Noord-
Holland, Zuid-Holland en Utrecht.
Vrouwenakker heeft in dit opzicht 
trouwens een mooie geschiedenis 
want door herindelingen en provin-
ciale grenscorrecties heeft Vrouwen-
akker in de laatste 100 jaar in alle drie 
verschillende provincies gelegen. 
Aanvankelijk behoorde Vrouwen-
akker tot het nabijgelegen De Kwakel 
in Noord-Holland. Later werd het 
buurtschap deel van provincie 
Utrecht en sinds 1989 behoort
Vrouwenakker tot Zuid-Holland.
Best leuk om te weten en om eens 
heen te �etsen of met de boot
echt door het middelpunt te varen. 
Misschien is het een leuk idee voor 

Het drie provinciënpunt
in het midden van de Amstel

de drie provincies om er eens over 
nadenken om er, net als in Vaals, een 
mooie uitkijktoren neer te zetten, 
zodat je van bovenaf de drie provin-
cies kan bewonderen. Of dat gaat 
gebeuren is niet echt waarschijnlijk 
en moeten we het voorlopig doen 
met ‘Drie provinciënpaal’ wat 
ontworpen is door leerlingen van
het Ashram College, samen met de 
Metaalvakschool Nieuwkoop. Het 
kunstwerk is in 2014 onthuld en
ziet er leuk en kleurig uit!

Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.
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Deze week ga ik in gesprek met Hans 
Rensink, een voor velen bekende 
Rondevener. Veel mensen associëren 
hem direct met de naam Van Yperen, 
want Hans is al bijna 40 jaar eigenaar 
van Modehuis Van Yperen. Dit mode-
huis, dat al bijna 132 jaar een begrip 
is in Mijdrecht en omgeving, sluit 
binnenkort zijn deuren. Het is tijd 
voor een welverdiend pensioen en 
een goed gesprek.

Hans ontvangt me op maandag-
ochtend in de winkel, die bijna 
spookachtig aandoet nu de rekken 
na de grote leegverkoop vrijwel leeg 
zijn. Zoals hij vaak voor zijn klanten 
deed, schenkt hij een kopje ko�e 
voor me in en neemt hij plaats aan
de tafel midden in de winkel. Hier,
in dit historische modehuis, dat
40 jaar lang zijn werkplek en domein 
is geweest, stel ik hem vragen over 
de rijke geschiedenis van Modehuis 
Van Yperen en wil ik meer te weten 
komen over de persoon Hans 
Rensink.

Kun je iets over jezelf vertellen?
Ik ben Hans Rensink, en dus niet
Hans van Yperen, begint hij lachend. 
Ik ben bijna 66 jaar geleden geboren 
in het Gelderse Didam. Toen ik drie 
was, verhuisden mijn ouders naar 
Mijdrecht, wat toen nog een klein 
dorpje was. Mijn vader kwam hier-

heen voor zijn werk en nam uiteinde-
lijk de kledingwinkel van de familie 
Van Yperen over. Die winkel werd
ook een groot deel van mijn leven, 
want ik heb er bijna 40 jaar met
veel plezier mijn brood verdiend. 
Inmiddels voel ik mij dus helemaal 
thuis in Mijdrecht.

Waarom ging je vader in Mijdrecht 
werken?
Mijn vader werkte in de confectie
als bedrijfsleider bij een groot �liaal-
bedrijf. Zijn droom was om voor zich-
zelf te beginnen. Via een vertegen-
woordiger hoorde hij dat men in 
Mijdrecht op zoek was naar iemand 
die een kledingbedrijf kon leiden. De 
drie broers, Leen, Han en Gerard van 
Yperen runden daar het familiebedrijf 
Van Yperen. Leen deed de sto�eer-
derij, Han runde de winkel en Gerard 
reed met een bestelbus door de 
Haarlemmermeer om werkkleding 
aan boeren te verkopen. Toen Han 
plotseling overleed, wisten de twee 
overgebleven broers niet hoe ze de 
winkel moesten runnen. Via die 
vertegenwoordiger kwam mijn
vader in beeld. In 1963 begon hij
als bedrijfsleider en drie jaar later 
nam hij de zaak over. De rest is 
geschiedenis.

Kun je iets meer vertellen over die 
geschiedenis?

Dat is nog wel een mooi verhaal, 
want toen mijn vader hier op een 
zondag met de bus aankwam schrok 
hij zich rot. Overal zag hij kleine 
winkeltjes met de gordijnen dicht en 
de lampen uit. Er was niemand op 
straat. Omdat in die tijd het geloof 
nog een grote rol speelde ging mijn 
vader naar de pastorie om bij de 
pastoor informatie in te winnen. Die 
vertelde hem dat er grote plannen 
waren voor het dorp; zoals de 
ontwikkeling van het industrieterrein 
en de bouw van nieuwe woonwijken. 
Dat gaf mijn vader het vertrouwen 
om de stap te wagen. Zijn droom van 
een eigen zaak kwam daarmee uit.

Maar niet met zijn eigen naam 
Rensink op de gevel?
Nee, dat leek hem niet verstandig 
want de naam Van Yperen was sinds 
1892 een begrip in de regio, dus hij 
besloot die naam in stand te houden. 
Het gevolg was dat hij zijn hele leven 
‘Meneer van Yperen’ werd genoemd. 
En als mijn moeder mij naar de kleu-
terschool bracht, zeiden de mensen 
“Dag Mevrouw van Yperen”, terwijl ik 
Hansje Rensink was. Mijn vader was 
een echte ondernemer. Hij breidde 
het winkeltje van 40 vierkante meter 
steeds verder uit, kocht panden van 
de buren op en bouwde bij. Het 
bedrijf bleef groeien. Uiteindelijk 
werd zelfs alles platgegooid en liet
hij een modern pand neerzetten, wat 
het eerste pand in Mijdrecht was dat 
werd onderheid met palen.

Als oudste zoon wilde jij natuurlijk 
graag in die mooie zaak werken?
Nee, natuurlijk niet! Als kind zet je je 
af tegen je ouders, dus dat ging ik 
vooral niet doen. Ik had veel ooms en 
tantes in het onderwijs, en dat leek 
me wel wat met al die verhalen over 
lange vakanties. Ik heb dan ook vier 
jaar voor de klas gestaan, maar toen 
dacht ik: dit is leuk, maar dit wil ik 
niet tot mijn pensioen doen. In de 
vakanties hielp ik vaak mee in de 
zaak en vond het stiekem toch wel 
heel leuk. Uiteindelijk ben ik met
pa en ma gaan praten.

En waren je ouders blij?
Ja, ik denk het wel. Mijn zus had geen 
interesse, en anders zou het familie-
bedrijf al na één generatie stoppen. 
Ik kwam net op tijd, want ze speelden 
al met de gedachte om het te 
verkopen en terug te gaan naar 
Gelderland, waar mijn ouders beide 
vandaan kwamen. Ze vroegen nog 
wel of ik het zeker wist. Ik had er 
goed over nagedacht en mijn 
antwoord was ‘ja’. Tien jaar lang 
werkte ik samen met mijn vader,
en in 1995 nam ik de zaak over.
Mijn ouders waren blij dat er een 
tweede generatie Rensink kwam
om Van Yperen voort te zetten.”

En nog steeds Van Yperen
op de gevel?
Ik heb er wel over nagedacht om de 
naam te veranderen, maar de romp-
slomp die dat geeft... Soms moet je 
dingen niet veranderen die goed zijn. 
Mensen noemen me nog steeds 
weleens ‘Meneer van Yperen’. Ik heb 
het gelaten zoals het was. Verbouwen 
was niet meer mogelijk, want mijn 
vader had het uiterste eruit gehaald. 
Dus heb ik me meer gericht op de 
collectie en die uitgebreid met 
andere merken, wat vernieuwd en 
met de mode gevolgd. Ik heb altijd 
met veel plezier in de winkel gestaan. 

Ook heb ik jaren in het bestuur van 
de ondernemersclub gezeten met 
mijn vriend Gerrit Verweij. We 
hebben veel lol gehad en samen 
dingen gerealiseerd. In een dorp
doe je het nooit alleen; dat is een les 
die ik geleerd heb en wil meegeven 
aan jonge ondernemers.

Nu stopt het familiebedrijf.
Vind je dat jammer?
Ik heb er één nacht wakker van 
gelegen dat ik degene ben die na 
zoveel jaar het licht uitdoet. Maar het 
is zoals het is. Mijn kinderen hebben 
geen interesse; hun hart ligt er niet 
bij, en dan moet je het ook niet doen. 
Ze zeggen ook vaak: “De eerste gene-
ratie bouwt een bedrijf op, de tweede 
zet het voort, en de derde breekt het 
af”. Dat zou ik veel erger vinden. We 
hebben het weloverwogen gedaan 
en nu is het momentum. Mijn 
moeder, die nog achter het bedrijf 
woont, is ook toe aan een volgende 
stap. Er kwam een projectontwikke-
laar langs die interesse had, en 
misschien ben ik wel toe aan 
pensioen. Het is wel mooi zo. Mijn 
kinderen hebben hun eigen leven 
goed op de rit, dus dan sluit ik liever 
de deur en daarmee een prachtig 
bedrijf na 132 jaar, met mooie 
herinneringen.

Kun je wat meer vertellen
over die mooie herinneringen?
Er zijn er veel, ook al zijn er natuurlijk 
altijd mindere tijden, maar de mooie 
moet je bewaren. Wat ik mooi vind, is 
dat hier klanten zijn met wie je een 
band hebt opgebouwd. Prachtig dat 
er tot de laatste dag senioren komen 
met hun dochter om kleding te 
kopen en een kopje ko�e te drinken. 
Onlangs liet een klant zelfs een 
traantje toen ze hoorde dat we 
gingen stoppen. Een mooier compli-
ment is er niet. Er zijn ook genoeg 
leuke anekdotes, zoals die ene klant 
die altijd voor zijn zieke vrouw 
kleding kocht. Hij kocht dan grote 
aantallen tegelijk. Op een keer had hij 
tien truien voor haar gekocht in alle 
kleuren. De volgende dag kwam hij 
terug met tien truien in kindermaten. 
Bleek dat ze niet op de juiste tempe-
ratuur gewassen waren. Dat was even 
lachen, en we losten het natuurlijk op 
voor zo’n goede vaste klant. Nee, ik 
kijk terug op een mooie tijd.

Nu met pensioen. Wat ga je doen?
Ze zoeken overal burgemeesters;
dat lijkt me wel een mooie functie. 
Misschien ga ik wel solliciteren, zegt 
hij met een knipoog. Nee, alle 
gekheid op een stokje, ik zie het wel. 
Er zijn al genoeg mensen langs-

gekomen die vroegen of ik geen
interesse had in een bestuursfunctie. 
Maar ik ga eerst maar eens rustig de 
deur achter me dichtdoen en dan 
zien we wel wat er op mijn pad komt.

Heb je hobby’s?
Ik heb 35 jaar bij de vrijwillige brand-
weer gezeten, Ik begon als 12-jarige 
bij de jeugdbrandweer en dat is
een uit de hand gelopen hobby 
geworden. Ze hebben me gebombar-
deerd tot erevoorzitter. Hoewel ik al 
een tijdje gestopt ben, ga ik nog 
steeds twee keer per maand op
dinsdagavond langs om bij te kletsen 
met de jongens. De vrijwillige brand-
weer bestaat dit jaar 100 jaar, en dat 
gaat gevierd worden. Misschien is het 
leuk om daar eens een verhaal over 
te schrijven in de krant, want de vrij-
willige brandweer is prachtig. Ik heb 
het in ieder geval met veel plezier 
gedaan. En voetbal was een andere 
hobby van mij en in het bijzonder
SV Argon.

En was je een veel scorende spits?
Ik heb tot mijn 21e zelf gevoetbald, 
maar toen zeiden ze dat ik beter in 
het bestuur kon gaan. Dat zegt 
genoeg denk ik! Via het jeugdbestuur 
naar het hoofdbestuur als secretaris. 
Ik was ook leider van het eerste elftal 
onder Jan Reurings, en we promo-
veerden van de onderafdeling naar 
de Hoofdklasse. Prachtige tijden 
meegemaakt met SV Argon wat in 
die tijd 1500 mensen langs de kant 
had staan met allemaal lokale voet-
ballers in het veld. Ik kijk met veel 
plezier terug op die tijd. Uiteindelijk 
ben ik ere-lid geworden.

We kunnen nog uren doorkletsen, 
maar we moeten afronden. Ik heb 
nog een laatste vraag:

Wil je nog iemand bedanken?
Ja, ik heb veel te danken aan mijn 
ouders, die dit mooie modehuis 
hebben opgebouwd en het funda-
ment hebben gelegd waar ik op kon 
voortbouwen. Ook het personeel
met wie ik heb mogen samenwerken, 
verdient zeker een woord van dank. 
Alleen kom je er niet in het leven.
En natuurlijk de vaste klanten die al 
die jaren trouw zijn blijven komen.

Het was een mooi gesprek en het
zal best een beetje vreemd zijn als 
Modehuis Van Yperen de�nitief uit
de Dorpsstraat is verdwenen, maar
ik denk dat we van Hans Rensink nog 
wel zullen horen. In welke hoedanig-
heid moeten we afwachten, maar ik 
denk dat hij een hele goede burge-
meester zou zijn van De Ronde Venen.

... Hans Rensink                                    Door Peter Pos.

Links op de foto staan de ouders van Hans Rensink naast burgemeester Haitsma 
in Modehuis Van Yperen.  Foto is aangeleverd.

Het plaatsen van de eerste heipaal voor het nieuwe pand van Modehuis
Van Yperen in de Dorpsstraat in Mijdrecht.  Foto is aangeleverd.
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De Ronde Venen - Op initiatief
van Stichting Eiland van Hein geeft
Voedselbank De Ronde Venen een 
uniek kijkje in de keuken. Wat speelt 
hier precies en waarom is hun inzet 
cruciaal voor onze gemeente? Het 
doel is om een beter beeld te geven 
van de Voedselbank en vooroordelen 
weg te halen. Waarom de inzet van 
de Voedselbank cruciaal is voor onze 
gemeente en hoe we daar samen
ons steentje aan kunnen bijdragen.
Kom gewoon eens luisteren,
dat is het minste wat u kunt doen!

Voedselbank probeert taboe
te doorbreken
Wanneer je te weinig geld hebt
voor eten, kan je gebruikmaken
van de voedselbank. Toch doen veel 
Nederlanders dat niet omdat ze zich 
schamen. De voedselbanken 
proberen dit taboe op armoede te 
doorbreken. De voedselbank fun-
geert als een sociaal vangnet voor 
deze groepen, door tijdelijk te onder-
steunen met o.a. voedselpakketten 
totdat hun �nanciële situatie ver-
betert. Een stukje bestaanszekerheid 

Kijkje in de keuken
bij de Voedselbank

te garanderen. Maar dat gaat niet 
zomaar en vanzelf.

Enorme drempel van schaamte
De drempel is enorm om de stap te 
maken naar de voedselbank. Soms 
omdat je nog niet weet dat je in 
armoede leeft. En soms door die 
enorme drempel van schaamte.
Deze schaamte komt vaak voort
uit het idee dat ze falen als ze hulp 
moeten vragen, wat wordt versterkt 
door de vooroordelen in de maat-
schappij. Deze emotionele last kan 
leiden tot isolatie, wat het probleem 
alleen maar verergert.

Vooroordelen
Het beeld dat voedselbanken alleen 
bezocht worden door mensen die 
niet willen werken of misbruik maken 
van het systeem, is hardnekkig en 
onjuist. De realiteit is dat velen die 
een beroep doen op voedselbanken 
juist hardwerkende mensen zijn, die 
door omstandigheden buiten hun 
macht in �nanciële problemen zijn 
geraakt.

Oorzaken zijn divers
Oorzaken zijn verlies van werk, 
schulden, ziekte, alleenstaande 
ouders, mensen met een handicap 
die tegen �nanciële barrières 
aanlopen, senioren die met hun 
pensioentje niet rondkomen of 
andere persoonlijke en economische 
omstandigheden. Tijdens de corona-
pandemie klopten er ook veel onder-
nemers ten einde raad aan bij de 
Voedselbank. Als ondernemer had 

niemand ingeschat dat een epidemie 
het ondernemerschap zo hard kon 
raken en kwamen veel in �nanciële 
problemen. Dit kan ons dus allemaal 
overkomen!

Samen Sterk voor een
Betere Toekomst
Het is belangrijk dat dit verhaal 
verteld wordt om wat meer begrip te 
krijgen. Voedselbanken helpen niet 
alleen om honger te bestrijden,
maar ook een positieve verandering 
teweeg te brengen in de perceptie 
van armoede en hulp. Dat kunnen de 
Voedselbanken natuurlijk niet alleen, 
daar kunnen ze best wat steun bij 
gebruiken. Laten we samen de
vooroordelen doorbreken en de 
schaamte wegnemen, zodat iedereen 
in onze gemeenschap de hulp kan 
krijgen die ze nodig hebben.

Kom als ondernemer op
11 september luisteren!
Daarom is dit initiatief voor een 
bijeenkomst voor ondernemers
georganiseerd. Misschien kunnen
we dit samen oplossen door allemaal 
ons steentje bij te dragen, want er 
komt heel wat bij kijken om een 
Voedselbank draaiende te houden. 
Maar hoe doe je dat? Als ondernemer 
kunt u wellicht een cruciale rol spelen 
in het doorbreken van deze taboes 
en tegelijkertijd een positieve impact 
maken in onze gemeenschap in De 
Ronde Venen. Kom in eerste instantie 
gewoon eens vrijblijvend luisteren.
Alle ondernemers zijn dan ook
van harte uitgenodigd om op

11 september om 19.30 uur aanwezig 
te zijn bij de Voedselbank in De Trek-
vogel, Karekiet 49 te Mijdrecht.
U krijgt dan een rondleiding en 
tijdens de bijeenkomst komen de 
volgende zaken aan de orde:
-  Ondernemers vertellen waarom

zij bij de Voedselbank moesten 
aankloppen

-  Medewerkers van de Voedselbank 
delen ervaringen en successen
met cliënten

-  Het bestuur van Voedselbank
De Ronde Venen verteld over
noodzakelijke verhuisplannen

-  Wat kunnen ondernemers/
bedrijven beteken?

Kom ook en laat zien dat u een 
sociale ondernemer bent!
Meldt u vooraf wel even aan en
met hoeveel personen u komt.
Voor vragen of aanmelden mail je 
naar hans@eilandvanhein.nl.

Mijdrecht - De historische woningen 
aan de Graaf van Solmsstraat 1, 3,
5 en 7 in Mijdrecht die in 1911-1912 
gebouwd waren zijn niet meer.
Afgelopen donderdag was het dan 
zover en werden ze met de grond 
gelijk gemaakt. Het was een authen-
tiek straatje in Mijdrecht, tegenover 
de Hema, waar als je er door heen 
wandelde nog het besef had dat je
in een dorp woonde. Er is een om-
gevingsvergunning voor het nieuw-
bouwen van tien appartementen.

Laatse poging voor restauratie
Omdat de woningen dateren uit
een periode dat Mijdrecht sterk in 
ontwikkeling was en een architec-
tuurhistorische betekenis had van 
woningbouw uit de vroege twin-
tigste eeuw hebben de Historische 
Vereniging De Proosdijlanden, 
Erfgoedvereniging Heemschut 
(Commissie Utrecht) en de Stichting 
het Cuypersgenootschap in 2022 in 
een laatste poging de gemeente De 
Ronde Venen formeel verzocht, deze 

Historisch woningblok
met de grond gelijk gemaakt

uit begin van de vorige eeuw 
gebouwde huizen van architect en 
ontwerper J.H. Hogenkamp, te 
beschermen als gemeentelijk 
monument.

Sloop voorkomen
De monumentenstatus leek het 
beste en laatste instrument om sloop 
te voorkomen. Dit was in 2009 ook
al eens geprobeerd met als doel om 
met een nieuwe eigenaar te werken 
aan een zorgvuldige restauratie
van dit beeldbepalende historische 
straatje. Helaas heeft dit niet mogen 
baten.

Geen monumentenstatus
Deze laatste poging om deze histo-
rische woningen te redden werd 
door het college van B&W niet
gehonoreerd en zij heeft besloten
de woningen in Mijdrecht niet aan te 
wijzen als gemeentelijk monument. 
Zij hebben hierbij alle belangen mee 
laten wegen en niet alleen die van 
het behoud van erfgoed. Voor-
naamste reden voor het niet 
toekennen van de monumenten-
status was de zeer slechte staat
van onderhoud van de panden
en de kosten die herstel met zich 
meebrengt. Dit is vrijwel niet te
realiseren zonder verlies te maken.
En geld blijft nu eenmaal in deze tijd 

een belangrijke rol innemen en 
daarmee was het besluit genomen 
om het historische straatje te laten 
slopen en de weg vrij te maken voor 
de bouw van tien moderne nieuw-
bouw appartementen.

Met de grond gelijk
Alle bezwaren en emoties van
inwoners ten spijt is er nu geen weg 
meer terug, want de sloophamer 
heeft de woningen met de grond 
gelijk gemaakt en het tij is niet meer 
te keren.

Kindertijd
Op Facebook was nog een reactie te 
lezen waar een inwoonster schreef: 
“Jammer! In mijn jeugd zo vaak langs 
gelopen en mijn opa in zijn tuintje 
aan het werk gezien. Het dorp het is 
voorbij, dit was nog echt het dorp uit 
mijn kindertijd. Helaas nieuwe tijden”. 
Dit doet denken aan het lied ‘Het 
Dorp’ van Wim Sonneveld waarin hij 
op melanchologische toon zingt over 
het verval van onze dorpen

Het dorp
Dit lied beschrijft misschien wel op 
de beste manier het gevoel wat veel 
wat oudere inwoners hebben als ze 
langs het lege stuk grond tegenover 
de Hema lopen en tekst in alle stilte 
in zichzelf zingen: “Dit dorp Ik weet 

nog hoe het was. De boerenkinderen 
in de klas. Een kar die ratelt op de 
keien. Het raadhuis met een pomp 
ervoor. Een zandweg tussen koren 
door. Het vee, de boerderijen.
En langs het tuinpad van m’n vader,
zag ik de hoge bomen staan.
Ik was een kind en wist niet beter,
dan dat ‘t nooit voorbij zou gaan”

Ansichtkaart
Wat in het lied ook beschreven wordt 
resten er nu nog slechts herinne-
ringen op oude ansichtkaarten hoe 
het dorp Mijdrecht er uit heeft gezien 
in historische tijden. Het is wat het is 
en laten we dit artikel dan toch maar 
positief afsluiten door het van een 
positieve kant te bekijken. Want er 
komen nu woningen beschikbaar
en dat is beter dan dat er jarenlang 
bouwvallen in ons dorp staan, zoals 
een stukje verder in de straat een 
afgebrande woning al jarenlang als 
bouwval het dorp ontsierd of de 
school even verderop aan de Bozen-
hoven wat een ideale plek is voor 
woningbouw en zo zijn er nog veel 
meer plekken aan te wijzen.

Schoonheid
Hopelijk zal hier ook eens wat 
gedaan worden, maar ook hier zal 
het wel weer om euro’s gaan en niet 
om de schoonheid van ons dorp!

Mijdrecht - Op 6 september start 
het nieuwe bingoseizoen in de 
kantine van Argon. De zaal gaat 
open om 19.30 uur en de eerste 
ko�e of thee is gratis. De hoofd-
prijs deze maand is een envelop 
trekken met daarin € 100,–,
€ 125,–, € 150,- of € 175,–.

Mijdrecht - Op 10 september is 
er weer de maandelijkse bingo 
met hele mooie prijzen. De bingo 
start om 14.00 uur. De kaartjes 
kosten € 0,50 per stuk. Gebouw 
De Rank, Prins Bernhardlaan 2, 
tegenover gebouw De Veen-
staete en de Vijver in Mijdrecht.

Bingo Bingo
De Ronde Venen - Op zaterdag
7 september om 10.00 uur gaat het 
nieuwe Repair Cafe van Tympaan
De Baat in Gemeenschapshuis de 
Springbok in De Hoef o�cieel open. 
Dit willen ze samen met jullie vieren! 
Neem zeker iets te repareren mee, 
want na de opening gaan de
reparateurs meteen aan de slag!

Lijkt het je leuk om dit Repair Café 
team te versterken? Word ook 
vrijwilliger!
Ben je handig met computers? Heb 
je verstand van elektra of weet je
hoe je een sok moet stoppen of een 
scheur in een broek moet repareren?
Laat het ons weten of meld je 
meteen aan want je bent van harte 

Opening vijfde Repair Café welkom! Mail naar: a.keja@stdb.nl.
Heb je niets om te repareren en wil je 
gewoon eens rondkijken? Het Repair 
Café is een gezellige plek. Je ontmoet 
er ook andere mensen uit de buurt.
Je bent van harte welkom op 
zaterdag 7 september, en vanaf
dan elke eerste zaterdag van de 
maand van 10.00 - 12.00 uur in 
Gemeenschapshuis de Springbok,
Oostzijde 61a, 1426 AG  De Hoef.
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LEZERSPOST

Eindelijk hebben we dan een 
wethouder, mevrouw Anja Vijse-
laar, die serieus werk maakt van
de (verkeers) veiligheid in onze 
Gemeente. Eindelijk dan een 
wethouder met ballen die, naar
ik het vermoeden heb, de onveilig-
heid van doorgaande of binnen de 
dorpskern gelegen ‘racebanen’ wil 
aanpakken door o.a. het nemen van 
snelheidbeperkende maatregelen 
en herinrichting van de wegen. 
Er wordt veel te hard gereden 
binnen de bebouwde kom van
onze Gemeente! Wie dat ontkent 
heeft poep in de ogen.

Mooie voorbeelden van haar beleid 
zijn bv. de herinrichting van de
Ringdijk tweede Bedijking met
een (helaas te klein) stukje vangrail, 
nieuw wegdek en een aantal daar 
aangebrachte snelheidsbeperkende 
drempels die over de hele breedte 
van de weg lopen. Dat er niet over 
een grotere lengte van deze weg 
vangrail is aangebracht (vooral in de 
buitenbochten) is me nog steeds 
een raadsel. Deze weg wordt regel-
matig misbruikt door sluipverkeer 
van veel te grote en te zwaar 
beladen vrachtwagens of combi-
naties daarvan. Als zo’n bakbeest je 
tegemoet komt denderen op deze 
smalle dijk dan is elkaar passeren 
vaak een kwestie van centimeters. 
Dan is het Calimero-e�ect van 
toepassing (als U nog weet hoe die 
luidde)... ”Zij zijn groot en ik is klein.
En dat is niet eerlijk” zei dat kleine 
tv-kuikentje als hij in het nauw zat.

Verkeersbord 
Een ander successtukje van de 
Wethouder, welke inclusief foto de 
plaatselijke media haalde, was de 
verplaatsing van een verkeersbord 
zodat deze eerder zichtbaar is voor 
de Max Verstappen’s onder ons op 
de racebaan die VIERGANG heet in 
verband met een onoverzichtelijke 
bocht waar pal erna een voetgan-
gersoversteekplaats is gesitueerd.
Dat de daar aanwezige Gemeente-
lijke beplanting alsnog vaak het 
overzicht belemmert en men 
nauwelijks kan zien of er iemand
wil oversteken mag blijkbaar geen 
naam hebben want dat is de verant-
woordelijkheid van weer een andere 
Wethouder...

Kruistocht
De kruistocht van onze Wethouder 
Veiligheid gaat verder. Ze heeft, 

volgens de plaatselijke media, haar 
pijlen gericht op een andere race-
baan in onze Gemeente: De A.C. 
Verhoefweg. Aan de ene kant 
uitsluitend weilanden en aan de 
andere kant een paar boerderijen
of bedrijfspanden, al dan niet met 
een woonhuis. Deze, over een lang 
stuk, nagenoeg rechte weg is een 
eldorado voor hen die het motor-
vermogen van hun vervoermiddel 
willen uitproberen. De enige manier 
om hier ècht een einde aan te 
maken en het woongenot van
de aan deze weg verblijvende
bewoners weer tot normale
proporties terug te brengen is
het aanbrengen van de ‘Sleeping 
Policemen’ zoals ze in Engeland 
worden genoemd. Korte verhoogde 
verkeersdrempels over de hele 
breedte van de weg. Passeer je die 
met een snelheid tussen de 30 km/u 
of minder, is er niets aan de hand 
maar blijf je (veel) harder rijden dan 
die toegestane snelheid dan zit je 
gegarandeerd met je stomme kop 
tegen het dak van je auto en kan
je na een paar keer deze stunt
uitgehaald te hebben naar de 
garage voor nieuwe schokbrekers. 
Nou ja... dan verdienen die ook nog 
wat toch?

Maar de Wethouder heeft helaas 
niet gerekend op tegenstand van de 
zwaar gedecimeerde politieke partij 
het CDA! Deze club zegt o.a. op te 
komen voor de eigenaren van land-
bouwvoertuigen. De drempels 
zouden overmatige hinder en 
schade veroorzaken aan deze op 
gigantische brede banden rijdende 
monsters, niet zelden bestuurd door 
jochies waarvan je je kunt afvragen 
of ze al op dat tijdstip nog niet 
gewoon op school hadden moeten 
zitten... Maar dit ter zijde.

CDA
Het CDA stelt als alternatief
het gebruik van de zg. Gumatec-
drempels voor. Deze vaak uit
gerecyclede autobanden gemaakte 
rubberen drempels zijn gewoon veel 
te laag en zullen op geen enkele 
manier snelheid verminderd werken. 
Dus... weg ermee.
Bovendien vraagt het CDA zich af of 
het college de direct betrokkenen 
bewoners wel geraadpleegd en 
betrokken heeft in de plannen.
Kijk, dáár kom je dan bij mij op een 
punt waar mijn haren (heb ik haast 
niet meer) bij wijze van spreken 

‘overeind van gaan staan!’  Wáár
gaat het nu om. Bepalen de
omwonenden wat er gedaan kan
of moet worden om de algehele 
VEILIGHEID te vergroten. Nou, dan 
kan je wachten tot Sint Juttemis 
want iedereen heeft een ander 
belang en mening. Volgens mijn 
bescheiden mening in het de 
primaire taak van de Wethouder om 
alles te doen wat de veiligheid op de 
weg betreft en dat duurt, voorwat 
de weg waar ik zelf aan woon, nu al 
veel te lang.
Voor dit doel had ik de Wethouder 
gevraagd om de racebaan die
VIERGANG heet in de veiligheids-
begroting op te nemen en de weg 
vanaf de Bozenhove tot aan de 
Oosterland weg her in te richten
(of is het ‘te herinrichten’)...
Hieronder bedoelde ik het verwij-
deren van de waardeloze ‘snelheid 
NIET beperkende’ platte vierkante 
kussentjes die op bepaalde delen 
van de Viergang aangebracht 
werden in de periode dat er nog 
streekbussen door deze straat 
reden... “Weet je nog wel, oudje?”...

Doelloos
Hoewel de halte-platforms inclusief 
de haltepalen en borden evenveel 
jaren doelloos stille getuigen zijn 
van een publieke service van weleer, 
zijn de bussen al vele járen uit het 
straatbeeld verdwenen maar ook die 
waardeloze kussentjes liggen er nog 
steeds. Een beetje ervaren auto-
mobilist manoeuvreert zó dat deze 
minimale obstakels precies tussen 
zijn wielbasis vallen en de snelheid 
niet verminderd hoeft te worden.
Anderen scheuren er gewoon 
tussendoor.
Over de lengte van ruim 1 km heeft 
de Viergang nog meer zeer gevaar-
lijke punten zoals een korte ‘S-bocht’ 
pal na een vluchtheuvel bij de in- of 
uitgangspunt van de Boezemmolen, 
en waar dan meteen erna over een 
bepaalde lengte auto’s geparkeerd 
staan die daar worden gedoogd, 
maar waardoor de breedte van de 
rijbaan over die lengte zodanig 
gereduceerd wordt dat twee elkaar 
tegemoetkomende voertuigen 
elkaar niet kunnen passeren. Hier 
geldt het ‘Calimero’-e�ect niet, maar 
het recht van de brutaalste.

Snelheid
De toegestane snelheid op de Vier-
gang is 30 km/u, maar geen hond 
die zich daaraan houdt. Schrijver 
dezes betrapt zichzelf er ook menig-
maal erop dat de snelheidsmeter 

eerder de 40 aantikt dan de 30. Maar 
om mijn gemoedsrust te bevredigen 
bedenk ik maar dat er een zekere 
‘afwijkingsmarge’ in de snelheids-
meter zit...
De op zonne-energie werkende 
‘smilies’ die je erop moesten wijzen 
dat je al dan niet te hard reed, 
maakten totaal geen indruk en
zijn allang weer verwijderd.
Waar onze Gemeente een pikeur is 
in het verhogen en innen van de 
jaarlijkse Gemeentelijke belastingen, 
zo is handhaving een ongeloo�ijk 
vies woord. (Hier zou ik bij wijze van 
spreken een �inke column aan 
kunnen wijden...)
Als er dan een keertje een politie-
auto (ook vaak veel te snel) door de 
straat rijdt, wordt die vol ongeloof 
door de aanwonenden nagestaard... 
Huh...? Politie? Hebben we die hier 
ook?

Misbruikt
Buiten de te hoge snelheden wordt 
de weg ook nog eens misbruikt
door jonge, vaak van Mediterrane 
afkomst, gastjes op scooters of 
Fatbikes die elkaar aftroevend
beurtelings de twee aanwezige 
vluchtheuvels aan de verkeerde kant 
passeren (kijken hoever je durft te 
gaan), daarbij de bestuurders van 
tegemoetkomende auto’s hart-
kloppingen bezorgend (zelf 
waargenomen).

Wat deze laatste zinnen met snel-
heidverminderende wegaanpas-
singen te maken hebben? Mogelijk 
niets, maar wel met het ontbreken 
van de handhaving die ons VEILIG-
HEID moet bieden.
Ik stelde de Wethouder voor om de 
jaren geleden aangebrachte, echt 
waardeloze, ‘kussentjes’ te laten 
verwijderen en te vervangen door 
dezelfde plaatselijke wegdrempls als 
toegepast en doelmatig bevonden 
voor de Ringdijk tweede Bedijking 
en, niet te vergeten, nagenoeg 
dezelfde barrières als op de Boven-
dijk! Liefst twaalf stuks op de totale 
lengte van die weg! Uiteraard 
noemde ik ook de rolstoelgebruikers 
onder ons in het verhaal. Voor deze 
categorie weggebruiker zouden de 
drempels op een bepaalde manier 
aangepast moeten worden.

Aanwonenden
Het antwoord liet niet lang op zich 
wachten. Er werden argumenten 
aangevoerd als ”Overlast en hinder 
aanwonenden”,  “Schade aan de 
passerende voertuigen”,  “Geen 

onbeperkt budget”,  “Zit niet in de 
planning voor de komende drie 
jaren”... en nog een paar van die 
opmerkingen.
Wat de eerste betreft lijkt het me 
duidelijk dat veiligheid voor de 
weggebruiker niets temaken heeft 
met hinder en overlast voor de 
omwonenden. KUL met hoofdletters 
dus.
Schade aan passerende voertuigen? 
Als je je aan de 30 km/u houdt, krijg 
je geen schade. Ga je er bewust 
sneller overheen, dan is het eigen 
schuld dikke bult. 
Dat er geen onbeperkt budget is 
kan ik me best voorstellen, maar
stel dan prioriteiten. En nogmaals... 
op veiligheid mag en kan niet 
beknibbeld worden. 
Zit niet in de planning voor de 
komende drie jaren? Kom nou,
planningen zijn aan te passen.
Wat ik proef is een stukje onwil
of starheid maar kan het bij het 
verkeerde eind te hebben. 

Gesprek
Ik kreeg een uitnodiging om in 
gesprek te gaan met de Wethouder 
om e.e.a. ‘face to face’ te bespreken. 
Na lang en serieus beraad heb ik 
daarvoor later voor bedankt. Hier 
waren een paar redenen voor.
De eerste was en is nog steeds
dat ik persoonlijk in een medische 
mallemolen zit met allerlei afspraken 
en die belangrijker vindt dan al het 
andere.
Ten tweede zou ik als gespreks-
partners in eerste instantie de 
Wethouder en één toehoorder 
ontmoeten, maar dat werden er 
opeens drie. Het gespreksgewicht 
zou dan duidelijk bij de Gemeente 
komen te liggen en dat vind ik
onacceptabel. Later werd een 
gesprek op een andere lokatie met 
twee personen tóch nog 
aangeboden...
Maar met de ervaring nog in mijn 
achterhoofd van een eerder gesprek 
op het Gemeentehuis met de 
Wethouder die over het huisvuil-
ophaalbeleid, kleinere kliko’s en 
verhoogde reinigingskosten ging, 
heb ik voorlopig afgezien van 
persoonlijk contact.
Bovendien wist de betre�ende 
wethouder toen ook nog te regelen 
dat mijn ingezonden stukje in deze 
krant op cruciale punten werd 
gewijzigd...
Ik mag hopen dat dát deze keer
NIET zo zal zijn.

C.N.H. van Dijck.

(Verkeers) VEILIGHEID voor alles

De Ronde Venen - CultuurHuis
Mijdrecht start het nieuwe theater-
seizoen met bruisend cabaret. ‘De 
Blauwe Vinkjes’ gooien hoge ogen 
met hun actuele cabaret, liedjes en 
vlotte tempo van sketches. In hun 
voorstelling ‘Disclaimer’ spelen, 
zingen en kruipen Manon en Kevin
in de rol van herkenbare karakters en 
typetjes. Ze impliceren, re�ecteren, 
pro�leren én provoceren. En dat
allemaal in een hoog tempo, vol 
actualiteiten en absurditeiten.

Zaterdag 28 september treden ze
op in ’t Oude Parochiehuis, Bozen-
hoven 152 in Mijdrecht. Een kaartje 
kost € 17,50.

Satirische acts
Vanuit diverse perspectieven
neemt het duo je mee in hun
satirische acts, doorspekt met
persi�ages, imitaties en mee-
slepende liedjes. Welke disclaimers 
‘moeten’ er anno nu worden 
geplaatst? Wat kan nog wel en wat 
niet? Hoe verandert dat met een 
andere bril op? Kijk door de ogen
van de toekomst en wordt gecon-
fronteerd met de huidige sociale 
omgangsnormen. Ontmoet onder 
meer de hippe in�uencers Look en 
Luna, volkszangers Koos en Alberta 
of natuurlijk de iets te trotse 
weddingplanners Saskia en Rufus, 
die zeer ondernemend zijn.

Blauwe Vinkjes in Parochiehuis De eerste avondvullende show van 
Blauwe Vinkjes belooft een avondje 
lachen door hun geheel eigen stijl 
die je gezien móet hebben!

Gewonnen prijzen
Blauwe Vinkjes was �nalist van 
Cameretten 2021 en won afgelopen 
jaar de Publieksprijs van het Amster-
dams Studenten Cabaret Festival.
Het cabaretduo bestaat uit theater-
makers Kevin van den Berg en 
Manon Blaauw.
“Kijken naar dit duo is vooral
aantrekkelijk vanwege het hoge 
tempo, de innemende presentatie
en het lef dat ze uitstralen.” aldus het 
Theaterblad Scènes.
Informatie en kaartverkoop:
www.cultuurhuismijdrecht.nl.

Foto is aangeleverd.
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Tuincoaches in actie 
Een echtpaar in onze gemeente 
schakelde de tuincoaches in
omdat er teveel water op bepaalde 
plaatsen in de tuin blijft staan na 
�inke buien. Verder was er de wens 
om meer schaduw op het terras te 
krijgen, maar wel op een natuurlijke 
manier. 

Tuincoaches Carina en Robert 
vonden het in dit geval handig om 
de situatie ter plekke te gaan 
bekijken. In de tuin bleken een
regenton, insectenhotel en vogel-
voerplaats al aanwezig. Carina en 
Robert gaven advies om de aan-
wezige bestrating op te hogen en 

onder afschot aan te leggen. Het 
gazon dat tegen de bestrating aan 
een beetje bol staat, blijkt ook veel 
water vast te houden. Oplossing 
daarvoor ligt in een putje, dat via 
een pijp het water afvoert naar de 
sloot. Er is een vijver in de tuin, op 
zich een mooie waterbu�er, maar 
deze is helemaal vol gegroeid met 
verschillende vaste planten, grote 
siergrassen en waterplanten. De 
tuincoaches adviseren om deze 
planten te rooien, te scheuren en
in mindere mate terug te planten. 
De vijver kan dan veel meer water 
opslaan. In de tuin staat ook een 
perenboom die voor de benodigde 
schaduw kan zorgen op hete dagen. 
Er is snoei-advies gegeven voor 

deze boom en tevens aangeraden 
om met de grondboor diverse gaten 
te boren om meer lucht in de 
bodem te krijgen. Om nog een 
schaduwrijk plekje bij het terras te 
maken is geadviseerd om een 
Pergola in de stijl en het ontwerp 
van de aanwezige vlonders te 
plaatsen. Hierbij zijn ook suggesties 
gedaan voor geschikte klimplanten, 
te weten: groot- of kleinbladige 
Kamperfoelie, Winterjasmijn, Passie-
bloem, Hop (tegen muur), Wingerd 
(tegen muur), Toscaanse jasmijn (wit 
en geel). Na ongeveer acht weken 
nemen de tuincoaches weer contact 
op met de vragenstellers om te 
horen of ze tevreden zijn met de 
uitgebrachte adviezen.

De redactie van de Nieuwe Meerbode rekent het tot haar taak om lezers van haar krant zo objectief mogelijk te informeren. De Nieuwe Meerbode vindt inwoners belangrijk omdat zij grotendeels de lezers zijn van ons weekblad. De lokale nieuws-
feiten en berichtgeving is dan ook gericht op de inwoners van De Ronde Venen. In samenwerking met IVI (Inwoner Voor Inwoners) willen wij die inwoners dan ook een stem geven. De IVI-pagina is dan ook een podium waar inwoners van zich kun-
nen laten horen. IVI is een onafhankelijke inwonersbeweging en voor de inwoners. IVI zal net als de Nieuwe Meerbode geen standpunt innemen over geplaatste artikelen. Op deze IVI-pagina plaatsen wij ingezonden stukken van inwoners waar-
bij de inwoner zelf verantwoordelijk blijft voor de inhoud van de door hem/haar ingestuurde en geplaatste tekst. IVI en de Nieuwe Meerbode zijn dan ook geen enkele manier verantwoordelijke voor de inhoud van de artikelen op de IVI-pagina.

De IVI pagina

Inwoners kunnen een mooi initiatief, een leuke activiteit, een klacht, een idee, een oproep, een ergenis, een vraag of gewoon een mooi 
verhaal wat ze willen delen met de inwoners van De Ronde Venen naar de redactie van IVI sturen. De copy voor deze IVI pagina kan 
men sturen naar info@inwonersvoorinwoners.nl en moeten aangeleverd worden met een word document. De copy mag maximaal 
250 tekens (inclusief spaties) bevatten en geen onbehoorlijk taalgebruik hebben om voor plaatsing in aanmerking te komen.

info@inwonersvoorinwoners.nl
www.inwonersvoorinwoners.nl

Wilt u als inwoner iets kwijt?
Laat het IVI weten.

Omdat deze extreme weersomstan-
digheden steeds vaker zullen voor-
komen, heeft Stichting IVI samen
met de Energieke Rondeveners in 
2022 al met de actie ‘Een tientje voor 
een ton’ 900 regentonnen uitgedeeld. 
Misschien was je wel één van de 
gelukkigen en heb je deze zomer
je tuin kunnen bewateren uit de 
regenton. Lees hier wat je nog meer 
kunt doen om je tuin groen te maken 
dan wel te houden en tegelijk 
bestand te maken tegen overvloe-
dige regenbuien, hitte en droogte.

Voordelen van een groene tuin
Een groene tuin maken is niet moei-
lijk en hoeft ook niet duur te zijn, 
maar heeft wel veel voordelen:
- Het ziet er mooi uit;
- Het geeft rust: een groene om-

geving maakt mensen gelukkig;
- Het wekt verkoelend op hete 

dagen, het verschil met een
betegelde tuin kan echt behoorlijk 
merkbaar zijn; 

- Het houdt water vast en kan beter 
en gelijkmatiger regenwater 
afvoeren;

- In een groene tuin zie je meer
vlinders, bijen, vogels en andere 
dieren. 

Groenblauw loket 
Bij het Groenblauw loket kun je 
terecht met al je vragen over het 
vergroenen en klimaatadaptief 
inrichten van je tuin en leefomge-

ving. Tuincoaches geven advies over 
hoe je je tuin beter bestand kunt 
maken tegen de gevolgen van 
klimaatverandering en een plek kunt 
maken waar vogels, vlinders en egels 
graag op bezoek komen. Het Groen-
blauw loket is gevestigd bij De 
Woudreus in Wilnis omdat daar
al een voorbeeld klimaattuin is
ingericht. Hier kun je inspiratie 
opdoen en zien welke planten er 
bijvoorbeeld in een geveltuin horen, 
welke verharding regen doorlaat en 
welke soorten regentonnen er zoal 
zijn. Zo is er een regenton in de
vorm van een schutting aanwezig, 
die heel goed dienst kan doen als 
erfafscheiding tussen twee tuinen. 
Bij het loket is ook een informatieve
folder verkrijgbaar met veel tips.
Het loket is een initiatief van
Energieke Rondeveners en
NME-Centrum De Woudreus.

Bereikbaarheid 
Groenblauw loket 
Je kunt je vragen stellen via: 
tuin@energieke-rondeveners.nl 
of telefonisch op 06 - 2332 8445. 
Maar het is natuurlijk veel leuker 
als je langskomt in Wilnis tijdens 
de openingstijden van het loket: 
dinsdagochtend van 10.00-12.00 
uur en vrijdagmiddag van 15.00-
17.00 uur. Adres: Pieter Joosten-
laan 28a, achter De Willestee. 

Heeft je tuin de afgelopen maanden goed doorstaan? Eerst hadden we
te maken met een kletsnat voorjaar, met veel en langdurige regen en 
daarna droge en hete perioden. Om nog maar niet te spreken over alle 
slakken die onze tuinen bezochten. 

Maak je tuin groener

Er is de afgelopen maanden hard 
gewerkt om in de Klimaattuin allerlei 
voorbeelden te laten zien van wat je 
zoal kunt doen om jouw tuin groener 
en meer bestand tegen overvloedige 
regen te maken. Er zijn regentonnen 
in alle soorten en maten, er is water-
doorlatende verharding te zien, een 
wadi met begroeiing en nog veel 
meer. Kom vooral eens kijken!

Meer weten? 
NME-centrum De Woudreus organi-
seert dit najaar twee lezingen en
een workshop over groen tuinieren:
- 19 september 19.30 - 21.30 uur: 

Lezing ‘Composteren kun je leren’ 
door Charlotte Verhoeven van de 
Moestuinjuf. Wil je leren hoe jij je 
eigen keuken- en tuinafval verwerkt 
tot vruchtbare compost? Met wat 

Bezoek de Voorbeeld Klimaattuin
bij De Woudreus

basiskennis kun je een composthoop 
of -vat aan het werk krijgen zodat je 
er goede compost uit krijgt.

- 17 oktober 19.30 - 22.00 uur: 
‘De bodem als basis’. Groene tuin-
coach Stefan Forsten leert je tijdens 
deze workshop hoe planten eten, 
hoe je de bodem kunt voeden én 
hoe je jouw grond kunt verbeteren 
voor een nog betere groei en bloei. 

- 12 november 19.30 - 22.00 uur: 
Lezing ‘Natuurlijk tuinieren’ door 
hovenier Geral Overbeek. Werken in 
harmonie met de natuur geeft veel 
voldoening en geeft het leven in
de tuin de kans om zich optimaal
te ontwikkelen. Dat kan door het 
plaatsen van een insectenhotel,
het zaaien van bloemenweides, 
ophangen van nestkasten of een 
takkenwal met een egelhuis eronder. 

De lezingen/workshops zijn gratis bij te 
wonen, wel verplicht aanmelden via de 
website van NME-centrum De Woud-
reus onder ‘Activiteiten’. Voor meer info: 
www.energieke-rondeveners.nl.
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Regio - Dweilorkest Dorst is inmid-
dels weer gestart met repeteren. 
Dorst zoekt versterking in diverse 
secties, o.atrombone, bariton maar 
ook trompet is van harte welkom. 
Denkt u, nou dat lijkt me wel leuk, 
alleen heb ik geen eigen instrument, 
dan is daar een oplossing voor.Wel 
vragen ze of u enige kennis heeft van 
het notenschrift en de bijbehorende 
vingerzetting of positie. 
Er staan weer een aantal leuke
optredens in de agenda waaronder 
een festival in Sneek en het Oktober-

fest in Woerden. Daarna stort Dorst 
zich even in de kerstsfeer als Dickens-
band. Mocht u nou denken: ja, dat 
lijkt me leuk, kom dan eens gezellig 
kijken en luisteren tijdens de
repetitieavond. Ze repeteren op 
woensdagavond van 19.30 uur tot 
22.00 uur, de ko�e staat klaar. U bent 
van harte welkom in hun mooie club-
gebouw, Windmolen 77 in Mijdrecht. 
Voor verdere informatie kunt u 
contact opnemen met het manage-
ment van Dorst: management@
dweilorkest-dorst.nl.

Dorst zoekt versterking

Regio - Heb je te maken gehad met 
(huiselijk) geweld? Je bent niet de 
enige!
Op donderdag 3 oktober a.s. start de 
(gratis) training ‘In je kracht’. Het doel 
van de training is het stoppen van 
huiselijk geweld, herhaling voor-
komen en het herkennen van 
patronen in relaties. De training is 
bedoeld voor mannen en vrouwen 
die te maken hebben gehad met 
(huiselijk) geweld. Dit kan zowel
om lichamelijk als geestelijk geweld 
gaan en recent of langer geleden 
gebeurd zijn.

De training wordt gegeven door 
maatschappelijk werkers en bestaat 
uit acht bijeenkomsten, op donder-
dagavonden van 19.00 - 21.00 uur
in De Kuyper, Kuyperlaan 50 in 
Uithoorn. Er zijn geen kosten 
verbonden aan deelname.

Aanmelden kan tot eind september 
a.s. via info@uithoornvoorelkaar.nu 
of 0297 - 30 30 44, o.v.v. Assertiviteit. 
Na de aanmelding volgt een korte 
intake; ter kennismaking en om te 
kijken of de groep aansluit bij de 
verwachtingen.

Start training ‘In je kracht’

Regio – Soroptimisten Uithoorn De 
Ronde Venen organiseert op vrijdag 
13 september 2024 voor de derde 
keer het succesvolle Wijnfestival in 
Uithoorn. Dit sfeervolle evenement 
vindt plaats in het Vinocerf Proef-
lokaal aan de Grevelingen 34 en 
duurt van 17.00 tot 20.00 uur.
Het Wijnfestival biedt bezoekers de 
gelegenheid om te genieten van een 
breed scala aan wijnen, zorgvuldig 
geselecteerd door wijnleverancier 
Vincocerf. Daarnaast worden er heer-
lijke hapjes geserveerd, verzorgd 

door regionale sponsors, en zorgt 
zanger Dino Casulli voor de muzikale 
omlijsting van de avond.
Met een toegangsprijs van € 30,–
per persoon, belooft het Wijnfestival 
wederom een memorabele avond
te worden. Wat dit evenement extra 
bijzonder maakt, is dat de volledige 
opbrengst dit jaar wordt gedoneerd 
aan ‘Hart voor Vrouwen’, een initiatief 
dat zich richt op de gezondheid van 
vrouwen en bewustwording rondom 
hart- en vaatziekten bij vrouwen.
Soroptimisten Uithoorn De Ronde 

Wijnfestival Uithoorn keert 
terug voor het Goede Doel

Venen nodigt iedereen uit om deel te 
nemen aan deze feestelijke avond en 
tegelijkertijd een belangrijke zaak te 
steunen. Kaarten zijn te verkrijgen 
via de website https://shop.ikben
aanwezig.nl/tickets/event/wijn
festival-2024 of door contact op te 
nemen via wijnfestival2024sorren@
gmail.com.

Voor meer informatie:
Soroptimisten Uithoorn De Ronde 
Venen, E-mail: wijnfestival2024
sorren@gmail.com. Website: https://
shop.ikbenaanwezig.nl/tickets/
event/wijnfestival-2024.

Over Soroptimisten Uithoorn
De Ronde Venen: Soroptimisten 
Uithoorn De Ronde Venen maakt 
deel uit van een internationale orga-
nisatie die zich inzet voor de rechten 
en het welzijn van vrouwen en 
meisjes wereldwijd. Door middel
van lokale projecten en initiatieven 
dragen zij bij aan maatschappelijke 
verbeteringen en gelijke kansen
voor iedereen.
https://www.soroptimist.nl/
uithoorn-de-ronde-venen/acties-alle.

Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

Regio - Jaarlijks wordt in de tweede 
helft van augustus gestreden om
het clubkampioenschap voor 
doubletten. Dit jaar stond de 35e 
editie op het programma. Acht 
equipes, dus 16 spelers, meldden 
zich aan voor deelname. Diverse 
oud-kampioenen hadden zich 
aangemeld en werden op basis van 
loting ingedeeld in twee poules van 
vier equipes. In elke poule werd een 
halve competitie, dus drie partijen 

gespeeld. Op basis van aantal winst-
partijen en puntensaldo werd een 
per poule een eindstand gemaakt. 
De beide poulewinnaars speelden
de �nale om het clubkampioenschap.
Er was nog wat verschil tussen de 
poules. In de A-poule eindigden drie 
equipes met een gelijk aantal over-
winningen, namelijk twee. De eind-
rangschikking van deze drie equipes 
werd bepaald op het puntensaldo. 
Het was de equipe Jannie van

Clubkampioenschap doubletten

Kooten / Hans van der Wal, beide 
wonend in Mijdrecht, die met twee-
maal winst en een puntensaldo van 
+15 winnaar van poule A werd en 
dus �nalist.

B-poule
In de B-poule hoefde niet gerekend 
te worden om de poulewinnaar aan 
te wijzen. De plaats in de �nale ging 
naar de ongeslagen equipe Marja
de Ru/Harry vd Dungen. Deze
equipe had een onzichtbare hulp.
Zij wonnen in de poules driemaal
de toss en konden daardoor hun 
favoriete speelterrein kiezen.
Bij de toss in de �nale wonnen ze 
deze weer en kozen natuurlijk voor 
het terrein waar ze in poule B drie 
keer gespeeld en gewonnen hadden.
De �nale ging in eerste instantie 
gelijk op, maar bij een stand van
5-5 nam de equipe Jannie en Hans 
afstand en liep uit naar 10-5. Jannie 
en Hans haalden in de slotfase, door 
een geweldig schot van Hans, drie 
punten en daarmee ging het kampi-
oenschap naar Jannie en Hans. Het 
was voor Hans de derde titel. In 2006 
en 2014 won hij met Ria van Beek en 
droeg hij dus bij aan de eerste titel 
voor Jannie van Kooten.

HET LAATSTE WOORD

Jolanda Weber is uitvaartbegeleider en eigenaar 
van Monuta Weber. Iedere maand neemt ze u mee 
in haar persoonlijke ervaringen.

Ontbijtkoek
“Hij had eigenlijk niet veel aangegeven, wat 
wensen betreft. Eerlijk gezegd had ik al een 

tijdje geen contact meer met mijn broer. Volgens mij sprak hij nog maar 
weinig mensen. Hij stootte iedereen een beetje af, zeker in de laatste 
periode.” Zo begon de zoektocht naar een mooi afscheid dat de zus
voor haar overleden broer zou gaan regelen.
Tijdens onze gesprekken kwam zijn beste vriend, die hem enkele weken 
eerder als laatste had gesproken, met wat suggesties voor de muziek. 
Ook wist hij nog een paar mensen te benaderen om bij het afscheid 
aanwezig te zijn.
Op het moment dat de belangrijkste keuzes zijn gemaakt, vraag ik ze of 
er nog iets speciaals gegeten of gedronken moet worden bij de uitvaart. 
Het antwoord is helder: “Hij hield van een goed glas wijn. En o ja, hij
hield ook van ontbijtkoek. Maar dat is een rare combinatie.”
Als ik aangeef dat niks raar is en dat het juist mooi is om iets te serveren 
waar iemand veel van hield, doen ze er nog een schepje bovenop:
“Eh, Jolanda, die ontbijtkoek moet dan wel overdwars worden gesneden, 
dat deed hij altijd!”
Aan de speciale, overdwarse snijtechniek durf ik me niet te wagen. 
Daarom liggen er op de dag van het afscheid grote ontbijtkoeken klaar, 
met een groot mes. Zijn beste vriend snijdt de koeken op de manier die 
hij vast had goedgekeurd. Daarna proost iedereen met een goed glas 
wijn op zijn leven.

Tekst en foto’s zijn geplaatst met volledige instemming van de betrokkenen.

Esther Groenenberg (links) en Nynke de Jong.                                  Foto:  D. Schreuders.

Theater Piet Mondriaan van start met de 
voorstelling ‘Het Leven: een handleiding...’
Regio - Nynke de Jong en Esther 
Groenenberg gidsen ons met ‘Het 

leven: een handleiding’ langs de 
hoogste bergen en diepste ravijnen 

van het leven. Niet dat zíj nou de 
wijsheid in pacht hebben. Verre van. 
Maar opgeteld hebben ze wel al 
bijna tachtig jaar levenswijsheid én 
hebben ze ook al die jaren naar hun 
moeders geluisterd.
Dus hebben ze het over keuzes 
maken, weggaan of blijven, risico 
nemen en jezelf zijn. Maar ook geven 
ze tips over planten, sportscholen, 
koken, inparkeren, jumpsuits, 
opvoeden en al het andere dat in ons 
leven voorbijkomt. Zo is alles op te 
lossen met Duct Tape. Kortom: deze 
vrouwen weten wel iets.

Locatie: Onder de Hanenbalken, 
Hoogstraat 37, 1391 BR  Abcoude.
donderdag 12 september 2024,
20.15 uur. Kaarten via
www.theaterpietmondriaan.nl.
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Alle foto’s zijn aangeleverd.

Regio - Het is weer zover! Van 7 t/m 
15 september opent het Forten-
festival 2024 de poorten van het 
verdedigingserfgoed in Nederland. 
Een sprankelend evenement vol 
cultuur, geschiedenis en avontuur
bij de indrukwekkendste forten, 
vestingen én bunkers van Nederland. 
Dompel je onder in theater, muziek, 
kunst en spannende verhalen, terwijl 
je geniet van de unieke sfeer op deze 
historische locaties. Of je nu jong of 
oud bent, dit festival heeft voor 
iedereen iets speciaals te bieden!
In het Open Monumentenweekend 
zijn bovendien veel locaties gratis 
toegankelijk. Bekijk het volledige 
programma op www.forten.nl.

Van Vlieland tot Maastricht
Het Fortenfestival 2024 presenteert 
en vertegenwoordigt al het verdedi-

gingserfgoed in Nederland. Verspreid 
over zo’n 120 locaties van Vlieland tot 
Maastricht, waaronder het UNESCO 
Werelderfgoed Hollandse Water-
linies, biedt het festival een kans om 
de geschiedenis op een nieuwe en 
vaak interactieve manier te ervaren. 
Van spannende bunkers en steile 
vestingwallen tot indrukwekkende 
forten. Deze historische plekken 
komen tot leven door middel van 
live-acts, exposities en boeiende 
rondleidingen. Het evenement 
eindigt in het Open Monumenten-
weekend op 14 en 15 september.

In de picture door herbestemming, 
corona en oorlog
De belangstelling voor verdedigings-
erfgoed zoals forten, vestingen, 
bunkers en waterlinies is de
afgelopen tien jaar sterk gegroeid. 

FORTENFESTIVAL 2024:  MEER DAN 210 ACTIVITEITEN IN HEEL NEDERLAND 

Verdedigingserfgoed
vol in de etalage

Enerzijds door alle nieuwe functies 
die je op deze locaties vindt en 
omdat tijdens de coronapandemie, 
forten ruimte boden en onze vesting-
steden opnieuw werden ontdekt. 
Aan de andere kant roepen de 
oorlogen in de wereld vragen op 
over onze veiligheid en over hoe 
Nederland in het verleden werd 
verdedigd. Met name de bunkers
van de Koude Oorlog en Atlantikwall 
staan momenteel in het spotlicht.

Een greep uit het aanbod
Bezoekers kunnen zich verheugen
op een uitgebreid en aantrekkelijk 
programma.

Theatervoorstellingen en 
muziekoptredens
Geniet van intieme concerten en 
meeslepende voorstellingen in de 
bijzondere sfeer van de forten en 
vesting- entourage. Zoals het festival 
‘Aangaan’ op Fort bij Penningsveer, 
straattheater in de vesting Geertrui-
denberg, het Vort Festival op Fort 
Maarsseveen of het START festival
in de vesting Coevorden.

Historische rondleidingen
Ga mee op een reis door de tijd
met deskundige gidsen die verhalen 
vertellen over de strategische
betekenis van het fort, de vesting,
de bunker of linie en hun rol in
de geschiedenis. Bezoek Bunker-
museum IJmuiden, Bunkercomplex 
Rijksdorp in Wassenaar, de Biber-
bunker in Oostvoorne of de bunkers 
in Groede en leer meer over de Atlan-
tikwall. Rondleidingen zijn er o.a. ook 
op Fort bij Edam, Fort bij Nigtevecht, 
Fort Rijnauwen, Fort Honswijk, Fort 
Everdingen, GeoFort, Fort Steurgat, 
Fort de Roovere en Fort Rammekens.

Exposities, ambachten en kunst 
Laat je verrassen door inspirerende 
exposities, demonstraties en kunst-
installaties tijdens het Fortenfestival! 
Bezoek in vesting Hellevoetsluis een 
historisch kampement met demon-
straties van het Hellevoetse ‘Corps 
Mariniers’. Op Kunstfort bij Vijfhuizen 
bekijk je de groepstentoonstelling
‘In het vacuüm voelden we lucht’ 
rond communities in de marge.
Op Fort Sabina kan je terecht voor 
een veelzijdig kunstexpositie 
Project’44, waarbij zowel historische 
als hedendaagse foto’s het thema 
vrijheid verbeelden.

Natuurwandelingen en 
�etstochten
Ontdek de prachtige natuur rondom 
de verdedigingswerken met georga-
niseerde wandel- en �etstochten. 
Fiets samen met een gids door 
Unesco Werelderfgoed Hollandse 
Waterlinies in Nieuwegein en Vrees-
wijk. Tijdens Open Monumenten-
weekend verzorgt het Gidsengilde 
Aardenburg twee gratis wandelingen 
langs het erfgoed van deze Zeeuwse 
vestingstad. Ook in de vesting 
Naarden kan je meedoen aan
een stadswandeling.

Culinaire ervaringen
Laat je smaakpapillen verwennen 
door lokale lekkernijen en culinaire 
evenementen die speciaal zijn 
samengesteld voor het Fortenfestival. 
Zoals een unieke wijn en spijs ‘Water-
linie Wijn Wandeling’ op 7 september 
door de vestingen Schoonhoven en 
Nieuwpoort inclusief overtocht met 
een bootje over de Lek. Op Fort aan 
de Drecht schuif je beide weekenden 
aan voor een smaakvol vijf-gangen 
chef’s menu ‘Diner op het fort’. Op 14 
en 15 september kan je de Vesting-
driehoek (Gorinchem, Woudrichem 
en Slot Loevestein) wel op een heel 

bijzondere manier beleven. Zeil mee 
aan boord van ‘Helena’, het oudste 
zeilende binnenvaartschip van 
Nederland, en geniet van een
uitgebreide lunch of een heerlijk 
walking dinner.

Open Monumentendag
Veel van de deelnemende forten, 
bunkers en vestingsteden openen 
gratis hun deuren tijdens het
Open Monumentenweekend,
zodat bezoekers de geschiedenis
van dichtbij kunnen ervaren.
Wandel over de oude stadswallen, 
langs bastions, in spannende gangen 
en door poorten die ooit de vesting-
stad verdedigden. De keuze is
reuze dit weekend; er zijn op 14 en
15 september meer dan 90 verdedi-
gings-erfgoederen geopend voor 
publiek!

Bezoek het Fortenfestival 
Of je nu een geschiedenisliefhebber 
bent, op zoek bent naar avontuur, of 
simpelweg wilt genieten van cultuur 
en natuur tijdens een relaxt dagje uit, 
het Fortenfestival 2024 biedt voor 
ieder wat wils. Zorg dat je deze 
bijzondere week niet mist en plan je 
bezoek op forten.nl.

Regio - Op zaterdag14 september
is het Fort te Uithoorn, in de volks-
mond ook bekend onder de naam 
‘het fort bij Amstelhoek’, geopend 
voor het publiek.
Tussen 11.00 en 16.00 uur leiden 
ervaren gidsen de bezoekers rond in 
het fort en op het buitenterrein. Het 
is eveneens mogelijk om het perceel 
en een deel van het fort op eigen 
houtje te verkennen. Daarnaast 
kunnen ouders en kinderen het 
Bramenpad en Hazenpad 
bewandelen.
Het fort maakt, net als het fort aan
de Drecht, sinds 1911 deel uit van 
Stelling Amsterdam. Andere forten 

van de stelling zijn het fort bij De 
Waver en het fort bij De Kwakel.
De stelling Amsterdam heeft een 
omtrek van 135 kilometer en telt 42 
forti�caties. De stelling beschermde 
de stad Amsterdam. Voor de Eerste 
Wereldoorlog (1914-1918) was de 
stelling grotendeels klaar. Nederland 
bleef tijdens die oorlog echter 
neutraal. De forten werden wel 
bemand, kwamen echter niet in 
actie.
Bij de Duitse inval op 10 mei 1940 
hadden ze geen gevechtswaarde 
meer. Het fort bij Uithoorn werd
na de inval echter door de Duitsers 
gevorderd. UIt rapporten van de 

Openstelling Fort te Uithoorn verzetsgroep Albrecht blijkt dat er
in de maanden maart en april 1945 
Duitse soldaten op het fort aanwezig 
waren. Waarschijnlijk bewaakten ze 
opgeslagen munitie.
Na de oorlog werd het fort gebruikt 
door de ‘Stay-Behind’-organisatie.
Dit was een Nederlandse spionage-
organisatie waarvan de leden 
werden getraind om bij een invasie 
van Nederland ondergrondse 
verzetsactiviteiten uit te voeren. 
Momenteel is het fort eigendom
van Staasbosbeheer.

Adres van het fort
Het adres van het fort is
Mijdrechtse Zuwe 31. Er zijn 
voldoende parkeerplaatsen.

De Kwakel - Op zondag
8 september organiseert hockey-
vereniging Qui Vive weer een open 
dag. Iedereen (jong en oud) kan op 
deze dag kennis komen maken met 
Qui Vive en ontdekken hoe leuk 
hockey en de verschillende speel- 
en trainings-mogelijkheden zijn. 
Op deze dag zijn vrijwilligers aan-
wezig die bezoekers het één en 
ander kunnen vertellen over 
hockey en Qui Vive. Deze open dag 
is dan ook een mooie kans om te 
ervaren hoe leuk deze teamsport is.
Om 11.00 uur starten er clinics voor 

kinderen die op de basisschool 
zitten (dus vanaf 4 jaar).  Als je 
hieraan mee wil doen is het handig 
om sportkleding aan te trekken en 
eventueel scheenbeschermers en 
een bitje mee te nemen. Een stick 
hebben wij voor je te leen.
Meer informatie over Qui Vive is
te vinden op www.quivive.nl en 
voor vragen kun je mailen naar: 
proe�es@quivive.nl.
Komen jullie ook gezellig?
Datum:   zondag 8 september.
Tijd:    10.30 - 12.00 uur.
Locatie:   Vuurlijn 30 in De Kwakel.

Open Dag bij hockeyclub Qui Vive

Amstelhoek - Het wordt feest in 
Amstelhoek voor iedereen die het 
leuk vindt om op zoek te gaan naar 

een koopje! Op zaterdag 7 
september organiseert Buurt-
vereniging Amstelhoek van 11.00 tot 

Rommelroute Amstelhoek     15.00 uur de ‘Rommelroute Amstel-
hoek’. Op deze dag verkopen
inwoners hun tweedehands en/of 
zelfgemaakte spulletjes vanuit hun 
eigen tuin, garage, schuur of oprit.

Kom op de �ets!
Wij adviseren u om op de �ets te 
komen zodat u de 23 deelnemers 
kunt bezoeken. Het buurthuis
zal open zijn voor consumptie en

toiletbezoek. Tevens is hier een
plattegrond met adressen te 
verkrijgen en staan er op het
plein diverse kraampjes. U bent
7 september van harte welkom!
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De Kwakel - Na een zomerstop van 
drie maanden is de Jeu de Boules-
club in De Kwakel vorige week weer 
begonnen met hun eerste Jeu de 
Boules-toernooi van het nieuwe 
seizoen. Dit toernooi werd gespon-
sord door AH Jos van de Berg. Onder 
heerlijke weersomstandigheden 
werd er weer gestreden om de 
punten. Er was er niet één, die de 
derde ronde wist te winnen, maar ja, 
je moet weer even wennen na zoveel 
maanden rust en de gerestaureerde 
banen. De eerste prijs was voor Berry 
Hogerwerf (2+16), tweede werd 
Anneke Koeleman (2+11) en de 
derde prijs was voor Ineke van de 
Jagt (2+10).

Jeu de Boules weer begonnen

Foto is aangeleverd.

De Kwakel - Op woensdagmiddag 
11 september steken de dammers 
hun koppen weer bij elkaar. Dit doen 
de trouwe leden van het Kwakelse 
Kunst en Genoegen in het vertouwde 
Fort De Kwakel. Zij starten dit nieuwe 
seizoen, het 97e, met sneldammen 
om de vingers en hersenen weer los 
te maken. Hopelijk schuiven er 
nieuwe leden aan bij het steeds 
kleiner wordende clubje. Elke woens-
dagmiddag spelen de dammers voor 

de onderlinge competitie, elke 
laatste woensdag van de maand 
strijd men om de sneldamtitel.
Ook worden er bondswedstrijden 
gespeeld, dit seizoen in de hoofd-
klasse van Noordholland. De K&G-ers 
hebben er weer zin in en zouden dit 
graag met meerdere damliefhebbers 
willen delen. Komt dat meemaken!
De middag begint om 13.30 uur in
‘t Fort. Inlichtingen: Adrie Voorn, 
0297 - 568 472.

Damclub K & G graaft
de strijdbijl weer op!

Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

‘Toppers naar de top’ halen
€ 49.000,– op voor kankeronderzoek

De Ronde Venen - Op 31 augustus
vond de ‘Stelvio for Life’ plaats,
een beklimming van 1.533 hoogte-
meters vanuit Bormio (Italië).
Met dit event werd in totaal
€ 1.040.000,– bijeengebracht voor 
geïndividualiseerd kankeronderzoek. 
De ‘Toppers naar de top’ (21 �etsers 
en wandelaars, voor de helft uit
De Ronde Venen) had met € 49.000,– 
een groot aandeel in dit resultaat.

De beklimming was zwaar, maar dat 
is niets vergeleken met het zware 
lijden dat kankerpatiënten moeten 
doorstaan. Dat motiveerde alle deel-
nemers om tot het uiterste te gaan.
De ‘Toppers naar de top’ bedanken 
de vele donateurs en hun shirt
sponsoren Janssen Van Kouwen, 
Makelaardij Witte en Just Inspired.

De Kwakel - Bij de 60+ biljartclub 
Apollo is er 17 weken gespeeld om 
de Joop de Jong Trofee. Joop de
Jong was een oud-voorzitter en als 

zodanig geëerd met deze afsluiting 
van het afgelopen seizoen. Er waren 
drie prijzen te verdelen. De eerste 
prijs is voor degene die het hoogste 

Ger Boumans winnaar
van de Joop de Jong Trofee

boven zijn gemiddelde speelde. Ger 
Boumans had de eer met 8,33%, een 
prima prestatie, gezien het feit dat 
hij één van onze nieuwe spelers is. 
Hij mocht de wisseltrofee uit handen 
van de voorzitter in ontvangst 
nemen en een blijvende herinnering 
in de vorm van een ingelijst certi�-
caat. Jos Verbeek speelde het klaar 
om de bekers voor de kortste partij 
(elf beurten) en de procentuele 
hoogste serie (48%) in de wacht te 
slepen. Hierdoor eindigde Jos kort 
achter Ger op een verdienstelijke 
tweede plaats.

Inmiddels zijn zij op de woensdag-
middag van 12.30 tot 17.00 uur in 
het Fort van De Kwakel begonnen 
met de interne competitie van het 
nieuwe seizoen. Mocht u interesse 
hebben om lid te worden, en kunt
u een redelijk stukje ‘libre’ spelen,
dan kunt u zich aanmelden bij
de wedstrijdleider bereikbaar via
telefoonnummer 06 - 2065 6631.

Vinkeveen - Ton Brandsema is 
kampioen geworden van Biljartclub 
De Merel/Richard’s Waterwerken uit 
Vinkeveen, jaargang 2023-2024.
Ton was de allerbeste over de 
competitie met 188 punten. Bart 
Ho�mans zat hem in het begin nog 
wel op zijn hielen maar naar het eind 
van de competitie moest Bart toch 
zijn meerdere erkennen in Ton, zij het 
met maar éé punt verschil, Bart dus 
goede tweede met 187 punten en als 
derde Jan Kooyman die vanaf zijn 
lidmaatschap steeds om de bovenste 
plaatsen meestreed, ook met 187 
punten en slechts twee honderdste 

lager moyenne dan Bart. De kortste 
partij was voor Hans van Rijn, in acht 
beurten, en de hoogste serie was ook 
voor Hans van Rijn en Gerard Rede-
geld met allebei 50% van hun te 
maken caramboles gemaakt te 
hebben.
De nieuwe competitie start op 
woensdag 11 september, aanvang 
20.00 uur. Zij kunnen nog nieuwe 
leden gebruiken, zowel dames als 
heren zijn van harte welkom in het 
clubhuis. Voor meer informatie: Café 
de Merel, Arkenpark Mur 43, 3645 EH 
Vinkeveen. Tel. 0297 - 263 562 en 0297 
- 264 159. E-mail: demereldorus3@

Ton Brandsema Kampioen van
De Merel/Richard’s Waterwerken

gmail.com. Café Biljart De Merel is ook 
op zaterdagmiddag vanaf 14.00 uur 
geopend om het biljartspelletje te 
spelen.

Kampioen Ton Brandsema.
Foto is aangeleverd.

Uithoorn - Maandagavond
2 september opende de voorzitter de 
algemene jaarvergadering en nadat 
alle punten van de agenda waren 
afgehandeld werden de club-
kampioenen Geke en Jaap Ludwig 
van het seizoen 2023-24 in het 
zonnetje gezet.
Nadat de voorzitter de nieuwe leden 
had voorgesteld, gaf zij het woord aan 
de wedstrijdleider, wat tevens het sein 
was om te gaan bridgen.
Op de avond van de ALV is het na de 
vergadering vrij bridgen en dat gaf de 
volgende uitslag: in de A-lijn ging de 

eerste prijs naar niemand minder dan
Geke en Jaap Ludwig met 63,80 %. Op 
de tweede plaats eindigde het echt-
paar Marijke en Ger van Praag met 
een score van 55,99% en de derde 
plaats ging naar Ankie Bots en Agnes 
Kroes met een score van 52,86%.

B-lijn
In de B-lijn ging de eerste plaats naar 
de nieuwkomers Cora de Vroon en 
Ruud Lesmeister met een prachtige 
score van 70,83% die tevens de 
hoogste van de avond was. Tom 
Woerde en Richard van den Bergh 

Bridge Vereniging Uithoorn

De Ronde Venen - Op vrijdag
6 september 2024 wordt het Open 
Ronde Venen Klaverjaskampioen-
schap voor iedereen in Café Biljart
de Merel in Vinkeveen gespeeld.
Er worden vier ronden van zestien 
gi�es gespeeld en dan worden de 
punten bij elkaar opgeteld en is de 
kampioen of kampioene bekend.
Het is de bedoeling om de kampioen 
van vorig jaar, Harry van Schaik, van 
de troon te stoten (zie foto hier-
onder), wat zeker niet mee zal vallen.

De laatste vrijdag was Egbert Verkerk 
de beste kaarter met 7379 punten. 
De totale uitslag van deze avond 
was: als eerste dus Egbert Verkerk 
met 7379 punten, tweede Diny van 
Scheppingen met 6713 punten, en 
derde Sjaan Kolenberg met 6686 
punten. De poedel was voor Cees 
Wijngaarden met 5098 punten.

Inschrijving Kampioenschap
We starten op vrijdag 6 september 
2024 om 20.00 uur met het Open 
Ronde Venen Kampioenschap. Wees 
op tijd aanwezig voor de inschrijving: 
19.45 uur. Telefoonnummer van
Café Biljart de Merel is 0297 - 263562. 
Adres: Arkenpark Mur 43, 3645 EH 
Vinkeveen. Email: demereldorus3@
gmail.com. 

Seizoen 2024/2025
Het programma voor het seizoen 
2024/2025: start op vrijdag
6 september met het Open Ronde 
Venen kampioenschap. Daarna
20 september, 4 en 18 oktober,
1, 15 en 29 november, 13 en
27 december. Voor 2025: 10 en
24 januari, 7 en 21 februari, 7 en
21 maart, 4 en 18 april, 16 en 30 mei, 
13 en 27 juni en 11 juli.
Alle data onder voorbehoud.

Open Ronde Venen 
Klaverjaskampioenschap

namen de tweede plaats voor hun 
rekening met een score van 56,94% 
en het echtpaar Elisabeth en Nan van 
den Berg gingen met derde plek naar 
huis en een score van 50,69%.

C-lijn
In de C-lijn was het gelegenheidspaar 
Nel Bakker en Greet Rahn zeer goed 
op dreef en pakte de eerste plaats 
met een mooie score van 60,09%.
De tweede plaats ging naar Cora de 
Vor en Manuella Calis met een score 
van 58,71%. En Desiree van der Voet 
en Jeanette Das sloten de avond in de 
C-lijn af, met de derde plaats en een 
score van 55,04%.

De kampioen van vorig jaar: Harry van Schaik.  Foto is aangeleverd.
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Door Peter Pos.

Wist u dat u in De Kwakel �ink kunt 
verdwalen, kunt vastlopen, en zelfs
in een bamboe-oerwoud een dood-
lopende weg kunt inslaan? Er op 
dezelfde plek ‘De ruïne van Steen-
wyck’ huist en een prachtige thee-
tuin in Boeddhistische stijl is?
Dit alles is te vinden bij Bamboe-
labyrint Nirwana, gelegen aan
de Steenwijcklaan in De Kwakel
alwaar jong en oud zich goed
kan vermaken. Ik bezocht deze 
bijzondere toeristische attractie
en eigenaar Ruud Pouw gaf mij
een kijkje achter de schermen.

Verdwaald
Heel toepasselijk is het Bamboelaby-
rint Nirwana aan een doodlopende 
weg gelegen. Het was dan ook een 
hele zoektocht om het te vinden en 
al op de heenweg was ik een aantal 
keer verdwaald. Na wat speurwerk 
bereikte ik uiteindelijk Steen-
wycklaan 16, waar ik mijn auto 
parkeerde. Bij de hoofdingang werd 
ik verwelkomd door een dromerig 
Thais Boeddhabeeld, en al snel 
waande ik me in een andere wereld, 
een oase van rust en gezelligheid. 
Ruud Pouw ontving mij hartelijk en 
trakteerde mij op een heerlijke lunch.

Van kwekerij naar labyrint
Tijdens het eten van een heerlijk 
Italian-style broodje, vertelde Ruud 
dat hij zeven jaar geleden besloot te 
stoppen met zijn kwekerij. De oude 
kassen werden gesloopt en de 
gemeente toonde interesse in de 
grond. Het bod was echter niet 
aantrekkelijk genoeg en Ruud moest 
een andere bestemming vinden voor 
het erfgoed van zijn vader. Dit kon
hij niet zomaar verkwanselen. Hij 
herinnerde zich een vakantie 20 jaar 
geleden in Zuid-Frankrijk. Daar zag 
hij een bamboepark met een klein 
doolhof, en zo ontstond het idee om 

iets vergelijkbaars in De Kwakel te 
creëren.

Van idee tot uitvoering
Toen Ruud het idee bij de gemeente 
voorlegde, waren ze aanvankelijk 
niet enthousiast. Ze wilden liever
een weg over zijn grond, maar na
wat onderhandelen en grondruil 
kwamen ze tot een compromis. 
Binnen tien minuten was toen alles 
geregeld. Ruud besefte dat hij ‘A’
had gezegd en daarna kwam auto-
matisch de ‘B’ van beginnen. Het 
aanplanten van de bamboe was de 
eerste stap en daarna volgde het 
draineren van de grond en het 
aanleggen van de infrastructuur.
Een blokhut werd in boeddhistische 
stijl opgebouwd, met als doel een 
rustgevende sfeer te creëren. Uit-
eindelijk kwam Ruud’s visie langzaam 
tot leven en groeide er een Bamboe 
oerwoud en klein paradijsje in De 
Kwakel met prachtige aangelegde 
tuinen en loslopende kippen en 
konijnen.

Waarom bamboe?
Op mijn vraag waarom hij voor 
bamboe koos, legde Ruud uit dat 
bamboe het hele jaar door groen 
blijft, snel groeit en al bij een geringe 
dikte ondoordringbare hagen vormt. 
Bovendien hebben de wuivende 
halmen in de wind een rustgevende 
werking, wat perfect past bij zijn idee 
om een Oosterse, Boeddhistische 
uitstraling van Nirwana te creëren. 
De kippen en konijnen lusten geen 
bamboe en panda’s komen in De 
Kwakel niet voor.

Opening en promotie
In 2020 was Bamboelabyrint en thee-
tuin Nirwana klaar om bezoekers te 
ontvangen, maar dat bleek een 
nieuwe uitdaging, vooral toen de 
coronapandemie uitbrak. Ruud 
moest creatief zijn om bezoekers te 
trekken, vooral omdat de locatie niet 

op een doorgaande route ligt. Hij 
maakte gebruik van traditionele 
promotiekanalen en adverteerde ook 
buiten de regio. In samenwerking 
met Poldersport organiseerde hij de 
Dijkentocht, waardoor wandelaars 
zijn mooie locatie konden ont-
dekken. Hij deed er alles aan maar 
het was niet eenvoudig. Uiteindelijk 
merkte Ruud dat door mond op 
mond reclame er steeds meer 
mensen en groepen Nirwana weten 
te vinden, maar hij hoopt op nog 
meer bezoekers en bekendheid.

Scholen en andere activiteiten
Ook scholen zijn van harte welkom 
en heeft hij aangeschreven. Vooral 
voor de onderbouw is het een 
feestje, maar de animo was helaas 
niet groot. Hij hoopt dat de scholen 
in de regio dit speelparadijsje alsnog 
ontdekken. Een externe spelbreker
is het weer: als de Buienradar regen 
voorspelt, blijven mensen vaak weg, 
zelfs als het maar om een buitje van 
een half uur gaat. Iemand zei ooit 
tegen Ruud dat het ongeveer zeven 
jaar duurt voordat een nieuwe 
locatie bekendheid en vaste bezoe-
kers krijgt. Het is nu vier jaar na de 
opening en hij gaat er dan ook vanuit 
dat het wel goed zal komen en het 
de komende jaren wat drukker gaat 
worden. Ruud is positief en geniet 
nog elke dag van wat hij heeft neer-
gezet en stopt er zelf ook heel veel 
tijd en passie in. Daarnaast werkt hij 
veel met vrijwilligers en oproep-
krachten uit zijn familie- en kennis-
senkring, wat ervoor zorgt dat alles 
�nancieel nog haalbaar blijft.

Het bamboelabyrint
Na de lunch gaf Ruud mij trots een 
rondleiding. We bezochten eerst het 
doolhof, waarbij de konijnen en 
kippen gezellig met ons meeliepen. 
Ruud bespaarde me een verdwaal-
tocht door het doolhof en via een 
geheime weg bereikten we de 
uitkijktoren. Van bovenaf kregen we 
een prachtig overzicht van de 2500 
vierkante meter bamboebeplanting. 
Hij vertelde enthousiast over het 
bamboedoolhof wat ik van bovenaf 
kon aanschouwen. Het lijkt mij een 
hele uitdaging om de uitgang te 
vinden. Ruud geeft aan dat het met 
de verschillende speurtochten en 
opdrachten onderweg voor iedereen 
goed te doen is. Zo is er een plaatjes-
speurtocht voor de kleinsten vanaf 
twee jaar, kennisspeurtochten voor 
de iets oudere jeugd. Voor volwas-
senen keuze uit de ‘Bamboespeur-
tocht’, ‘Spreukenpuzzeltocht’ of
‘De slimste mens’ speurtocht. En de 
specials zoals het ‘Stappentellerspel’ 
en ‘Blind door het Labyrint’. Genoeg 
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vertier dus en uiteindelijk komt 
iedereen er weer uit!

De theetuin
Via een nooduitgang verlieten wij het 
doolhof en kwamen we bij de thee-
tuin, een prachtig aangelegd gebied 
van 1500 vierkante meter. Het gras is 
kort gemaaid en de tuin staat vol met 
vele soorten planten en bloemen, 
waaronder zeldzame soorten die 
bijdragen aan de biodiversiteit.
Door groen afgescheiden plekken 
waar verschillende leuke zitjes zijn 
gemaakt kan men genieten van rust 
of gezelligheid tussen het groen. En 
aan de innerlijke mens is ook gedacht 
want er zijn heerlijke (vaak zelf 
gemaakte) versnaperingen en 
drankjes te koop.

‘De ruïne van Steenwyck’
In de theetuin bevindt zich ook de 
speelheuvel, ‘De ruïne van Steen-
wyck’. Dit natuurlijke speelobject 
staat net buiten het horecadeel
van de tuin, verscholen achter een 
bamboehaag. Het mysterieuze 
verhaal achter de ruïne voegt een 
extra dimensie toe aan de speelerva-
ring voor kinderen, die door tunnels 
kunnen kruipen en bovenop de 
heuvel als held kunnen staan. Ook 
het Scheepswrak met stuurhut in de 
zandbak is een populaire speelplek. 
Verder zijn over het hele terrein 
allerlei speelplekken en attributen.

De Kroongetuige
Kortom, Bamboelabyrint Nirwana is 
een verborgen schat in De Kwakel, 
waar jong en oud zich kunnen 
vermaken. Van spelen voor de aller-
kleinsten tot genieten van de rust 
voor senioren, iedereen vindt hier iets 
naar zijn gading. Met extra activiteiten 
zoals het outdoor escape game
‘De Kroongetuige’ wordt een nieuwe 
dimensie toegevoegd. Dit is een 
onvergetelijk avontuur vol spanning, 
mysterie en teamwork met je 
vrienden, familie of collega’s? Je
wordt met een team opgesloten in 
een gevangenis en moet d.m.v. allerlei 
opdrachten zien te ontsnappen en uit 
het aangrenzende doolhof zien te 
komen. Maar dat is slechts het begin! 
Eenmaal buiten wacht een avontuur-
lijke tocht van 12,5 km door de om-
geving van Uithoorn & De Kwakel met 
allerlei opdrachten om een mysterie 
te ontrafelen.

Nirwana is een bezoek waard!
Ik nam afscheid en maakte nog een 
foto van Ruud bij een groot Boeddha-
beeld. Hij zei dat dit beeld hem aan 
zijn vader doet herinneren. Hij vroeg 
zich af, als zijn vader nog had geleefd, 
wat hij hier allemaal van gevonden 
had. Ik denk dat zijn vader best wel 
een beetje trots op hem zou zijn 
geweest wat voor mooi plekkie hij 
hier in De Kwakel heeft gecreëerd.
Ik was in ieder geval onder de indruk 
en verbaasd over het feit dat ik nog 
nooit iets van deze prachtige locatie 
en attractie had gehoord. Wat mij 
betreft een absolute aanrader en
ik vind dat dit veel meer bezoekers 
verdiend. Ik hoop dat ik de lezer met 
dit artikel een beetje nieuwsgierig 
heb gemaakt en er veel meer 
mensen een kijkje gaan nemen,
een activiteit gaan doen of een 
feestje gaan vieren. Begin met
een bezoek aan de website
www.bamboelabyrint.nl waar u
alle informatie kunt lezen.

Openingstijden
In de zomer is Nirwana de hele week 
open, en na de zomervakantie vooral 
in de weekenden. Groepen tot 100 
personen zijn van harte welkom. Als 
je iets te vieren hebt of een activiteit 
wil organiseren kan je telefonisch 
contact opnemen en alles is 
bespreekbaar. Het is geen disco, dus 
harde muziek zal je er niet vinden. 
Maar voor verjaardagen, familie-
feesten en zelfs bruiloften is de 
locatie uitermate geschikt.
Gewoon een gezellige dag uit in 
eigen omgeving, mag je niet missen!

Alle foto’s zijn aangeleverd.
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